|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Aanwinstenlijst**

Brailleboeken 2024

Bevat alle brailleboeken die in de periode januari t/m juni 2024 aan de collectie van Bibliotheekservice Passend Lezen zijn toegevoegd.

**Over deze aanwinstenlijst**

Deze aanwinstenlijst bevat de brailleboeken van Bibliotheekservice Passend Lezen die van januari t/m juni 2024 aan de collectie zijn toegevoegd. De lijst bevat romans, informatieve boeken voor volwassenen, leesboeken voor de jeugd en informatieve boeken voor de jeugd. De boeken zijn gesorteerd in verschillende categorieën. Binnen de categorie romans zijn de boeken gesorteerd op auteur. De leesboeken voor de jeugd zijn binnen de leeftijdscategorieën - AK A B C D - op auteur gesorteerd. De informatieve boeken zijn binnen het onderwerp op auteur gesorteerd.

**Voor het selecteren van boeken**

Aan gegevens zijn opgenomen:

* auteur en titel
* een korte inhoudomschrijving
* de plaats van uitgave
* de uitgever
* het jaar van uitgave
* het boeknummer (de t voor het boeknummer is een aanduiding voor tekst)
* genreaanduiding(en)
* aanduiding V of J in combinatie met AK, A, B, C of D

V boeken voor volwassenen

J boeken voor de jeugd

AK leeftijdscategorie 0 tot 6 jaar

A leeftijdscategorie 6 tot 9 jaar

B leeftijdscategorie 9 tot 12 jaar

C leeftijdscategorie 12 tot 15 jaar

D leeftijdscategorie 15 jaar en ouder

* aantal braillebanden waaruit het boek bestaat

De genreaanduiding geeft het soort roman aan. Zie ook lijst van afkortingen.

Sommige boeken zijn zowel bij de romans als bij de informatieve boeken ingedeeld. Ook komt het voor dat titels zowel bij de volwassenen als bij de jeugd opgenomen zijn.

**Samenstellen van wenslijsten**

De gewenste boeknummers kunt u telefonisch of via de e-mail doorgeven aan de afdeling Klantencontact.

Indien u hulp nodig heeft bij het samenstellen van de wenslijst kunt u contact opnemen met afdeling Klantencontact, telefoon: **070 – 3381 500**.

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

**Wenslijst**

**Postbus 84010**

**2508 AA Den Haag**

**E-mail:** [**klanten@passendlezen.nl**](mailto:klanten@passendlezen.nl)

**Lijst van gebruikte afkortingen die het genre van de roman aangeven**

|  |  |
| --- | --- |
| avon | Avonturenroman |
| biog | Biografie |
| blin | Roman over blinden |
| bybl | Bijbelse roman |
| dete | Detectiveroman |
| dial | Roman in dialect |
| dier | Dierenleven |
| dokt | Doktersroman |
| erot | Erotisch verhaal |
| fami | Familieroman |
| fant | Fantasy |
| filo | Filosofische roman |
| grie | Griezelverhaal |
| hist | Historische roman |
| humo | Humoristische roman |
| Indo | Indonesisch milieu |
| isla | Islamitisch milieu |
| jepr | Jeugdproblemen |
| jood | Joods milieu |
| kath | Rooms-katholiek milieu |
| kers | Kerstverhaal |
| kind | Kinderleven |
| lief | Liefdesroman |
| lite | Literaire roman (klassiek/modern) |
| oorl | Oorlogsroman |
| paas | Paasverhaal |
| poli | Politieke roman |
| porn | Pornografische roman |
| prot | Protestants milieu |
| psyc | Psychologische roman |
| reis | Reisverhaal |
| scho | Schoolverhaal |
| sfic | Science fiction |
| sint | Sinterklaasverhaal |
| soci | Sociale roman |
| spio | Spionageroman |
| spor | Sportroman |
| spro | Sprookjes |
| strk | Streek- en boerenroman |
| thri | Thriller |
| verh | Verhalen en novellen |
| vrou | Vrouwenleven |
| waar | Waargebeurd |
| west | Wild-west roman |
| zeel | Zeeleven |

**Inhoud:**

[**Over deze aanwinstenlijst** II](#_Toc174612608)

[Romans volwassenen 1](#_Toc174612609)

[Informatieve boeken voor volwassenen 31](#_Toc174612610)

[Algemeen 31](#_Toc174612611)

[Wijsbegeerte 31](#_Toc174612612)

[Godsdienst 32](#_Toc174612613)

[Sociale wetenschappen 32](#_Toc174612614)

[Economie 36](#_Toc174612615)

[Rechtswetenschap 36](#_Toc174612616)

[Psychologie - Occulte wetenschap 37](#_Toc174612617)

[Opvoeding - Onderwijs - Vorming 38](#_Toc174612618)

[Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen 39](#_Toc174612619)

[Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport 40](#_Toc174612620)

[Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz. 41](#_Toc174612621)

[Techniek 43](#_Toc174612622)

[Kunst; algemeen - Beeldende kunst 44](#_Toc174612623)

[Muziek - Dans - Toneel - Film 44](#_Toc174612624)

[Taal- en letterkunde 45](#_Toc174612625)

[Geschiedenis 46](#_Toc174612626)

[Land- en volkenkunde 51](#_Toc174612627)

[Romans voor de jeugd 52](#_Toc174612628)

[AK = 0 tot 6 jaar 52](#_Toc174612629)

[A = 6 tot 9 jaar 52](#_Toc174612630)

[B = 9 tot 12 jaar 54](#_Toc174612631)

[C = 12 tot 15 jaar 61](#_Toc174612632)

[D = 15 jaar en ouder 62](#_Toc174612633)

[Informatieve boeken voor de jeugd 66](#_Toc174612634)

[Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen 66](#_Toc174612635)

[Land- en tuinbouw - Jacht en visserij 66](#_Toc174612636)

[Kunst; algemeen - Beeldende kunst 66](#_Toc174612637)

# Romans volwassenen

#### Abdolah, Kader / Voordat het laat wordt

De schrijver neemt ons mee naar ons oorspronkelijke thuis, naar de plek waar we allemaal vandaan komen.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t352454 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Adams, Sara Nisha / De schemertuin

In een verwaarloosde gemeenschappelijke tuin in Londen vinden twee buren op een dag een mysterieus pakketje. Het zijn foto’s van de tuin toen deze nog in bloei stond. Probeert iemand hen wat te vertellen? De buren trekken hun tuinhandschoenen aan en groeien steeds meer naar elkaar toe.  
Amsterdam : The House of Books, 2024  
**t367609 psyc - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Adams, Sara Nisha / De troostbibliotheek

Een tiener verveelt zich tijdens haar vakantiebaantje als bibliotheekmedewerker, tot ze een boekenlijst vindt met de titel Voor het geval je het nodig hebt'. Als ze een man ontmoet die onlangs zijn vrouw is verloren, besluit ze de lijst aan hem door te geven.  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t367576 psyc - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Adegoke, Yomi / De lijst

Een journaliste staat op het punt te trouwen met de liefde van haar leven. Ze vormen het ideale stel: jong, mooi en succesvol, en met een grote vriendengroep om hen heen. Maar dan wordt er een lijst gepubliceerd met beschuldigingen van machtsmisbruik en de naam van haar verloofde staat ertussen...  
Amsterdam : Cargo, 2024  
**t367243 psyc - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Adler-Olsen, Jussi / Eén raam, geen sleutel

Serie Q 10 - Het leven en de carrière van een Deense politieman van afdeling Q komen op het spel te staan als hij wordt gearresteerd in verband met een oude spijkerpistoolzaak. Terwijl hij vecht voor zijn leven gaan drie van zijn collega’s tegen orders in om de complexe, gewelddadige zaak te ontrafelen. Vervolg op: t341519  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367178 thri - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Akyol, Özcan / Afslag 23

In Afslag 23 doet het hoofdpersonage Eus, een jongen die opgroeit aan de zelfkant van de maatschappij, zijn uiterste best om door schade en schande iets van zijn leven te maken.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t352333 psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Alexander, Tamera / De kans van haar leven

In het Amerika van 1904 voldoet Ellaby Ward niet aan het standaard plaatje van een vrouw. Ze is ongehuwd, heeft geen kinderen en werkt op een plek die wordt gedomineerd door mannen.  
Amersfoort : Uitgeverij Van Wijnen, 2024  
**t366589 lief hist prot - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Alsterdal, Tove / Inslag

Politie-inspecteur Eira Sjödin onderzoekt een moordzaak die zich afspeelt in een desolaat Zweeds mijndorpje. Wanneer haar baas op een dag plotseling verdwijnt, net als het slachtoffer van de moordzaak, begint de tijd plotseling te dringen.  
Amsterdam : Cargo, maart 2024  
**t367183 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arenz, Ewald / De smaak van wilde peren

Een 17-jarig meisje loopt weg uit een instelling voor behandeling van anorexia nervosa. Ze komt na een zwerftocht terecht op een boerderij die wordt gerund door een circa 45-jarige boerin en blijft daar.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2020  
**t352954 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arikawa / De kat die bleef

Roman over de bijzondere relatie tussen mens en kat.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t368481 dier - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Arnaldur / Razende storm

Konráð 5 - Een weduwe vindt tussen de bezittingen van haar overleden man een pistool uit een oude, onopgeloste moordzaak. Voormalig politieman Konráð raakt geïnteresseerd. Zijn vader bezat ooit eenzelfde wapen. De zoektocht voert hem naar het verleden en brengt meer aan het licht dan hij had kunnen vermoeden. Vervolg op: t347555  
Amsterdam : Volt, 2023  
**t352066 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Aspe, Pieter / Van In

Van In Episode 5 - De gepensioneerde commissaris Van In raakt betrokken bij een misdaden die te maken lijken te hebben met de entourage van het koningshuis. Vervolg op: t336805  
Brugge : Aspe NV, oktober 2021  
**t352971 dete - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baldacci, David / Onbewaakt ogenblik

King & Maxwell 1 - Aan de carrière van een geheim agent komt abrupt een einde als de politicus die hij moet beschermen, voor zijn ogen wordt doodgeschoten. Wordt gevolgd door: t368188  
Utrecht : Bruna, 2006  
**t367807 thri spio - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Baldacci, David / Staatsgeheim

Travis Devine 2 - Het lichaam van een CIA-agente wordt gevonden in een kustplaatsje in Maine. Haar laptop, vol gevoelige informatie, is spoorloos verdwenen. Een voormalig Army Ranger wordt op de zaak gezet en ontdekt al snel dat het kustplaatsje geheimen kent die het daglicht niet kunnen verdragen. Vervolg op: t344937  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352716 thri - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Banville, John / April in Spanje

Strafford & Quirke 2 - Een patholoog-anatoom denkt in Spanje een vrouw te zien die jaren geleden vermoord is. Hij vraagt een inspecteur om de zaak te komen onderzoeken, maar dit is niet zonder gevaar. Vervolg op: t336643 Wordt gevolgd door: t368093  
Amsterdam : Em. Querido's UItgeverij BV, 2022  
**t368094 dete hist - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Banville, John / De garage

Strafford & Quirke 3 - In het Dublin van de jaren vijftig onderzoeken een patholoog-anatoom en een inspecteur de dood van een jonge historicus in een afgesloten garage. Vervolg op: t368094  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2024  
**t368093 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Beek, Kasper van / De zondebok

Jonas ontwaakt in een onbekende hotelkamer en ontdekt dat er vijftien jaar voorbij is gegaan en hij in de gevangenis heeft gezeten voor een verschrikkelijke moord. Hij kan zich van deze gebeurtenis en de tussenliggende vijftien jaar alleen niets meer herinneren.  
Amsterdam : Cargo, 2024  
**t367340 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bell, Christophe / Geloof me maar

Een barman observeert zijn klanten met een meedogenloze blik. Langzaam komen details los over de moord die hij heeft gepleegd.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t366706 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bengtsdotter, Lina / Spelen met vuur

Vega keert na een wanhopig telefoontje van haar jeugdvriendin Katja terug naar Silvebro, het dorpje van haar jeugd. Daar blijkt Katja spoorloos.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t366682 thri psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bentley, Don / Tom Clancy

Jack Ryan jr. is in Zuid-Korea om een nieuwe potentiële spion te rekruteren. Wanneer de Noord-Koreaanse leider dodelijk gewond raakt, maken ingebedde spionnen in Zuid-Korea zich klaar voor actie.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352982 thri - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berg, Sandra / Toen hij verdween

Claire's zorgeloze leven verdwijnt als sneeuw voor de zon wanneer haar man plots vermist raakt. Zal ze er ooit achter komen wat er met haar man is gebeurd?  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367242 fami - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berkleef, Bernice / Vinex

Een man en een vrouw verruilen hun appartement in het hippe Amsterdam-Zuid voor een woning in een landelijk gelegen Vinex-wijk. Onder de schijn van brave burgerlijkheid die de wijk uitstraalt, blijkt echter het nodige schuil te gaan.  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t366940 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bervoets, Hanna / Leer me alles wat je weet

Na de onverwachte dood van haar grote liefde, een 53-jarige vrouw die patiënten bijstond die nog geen medische diagnose hebben, probeert een vrouw het levensverhaal van haar partner te reconstrueren door middel van gesprekken met de mensen die haar het beste kenden.  
Amsterdam : Uitgeverij Pluim, 2023  
**t352835 psyc - V - 29br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Binet, Laurent / Perspectieven

Florence, 16e eeuw. Een kunsthistoricus onderzoekt de moord op een oude kunstenaar en diens controversiële schilderij, waarop de dochter van de hertog van Florence als wulpse Venus staat afgebeeld. In zijn zoektocht stuit hij op politieke intriges.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2024  
**t367992 hist dete - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blake, Matthew / Anna O.

Als een schrijfster na de moord op haar twee beste vrienden in diepe slaap verkeert, probeert een forensisch psycholoog de zaak op te lossen.  
Amsterdam : HarperCollins, februari 2024  
**t366941 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blom, Philipp / Dieven van het licht

Een Vlaamse jongeman die in de zestiende eeuw wordt opgeleid tot bloemenschilder moet samen met zijn doofstomme broer vluchten naar Italië nadat die een gewelddadige misdaad begaat. Daar ervaren zij de rijkdom van de geestelijke en de artistieke wereld van de Renaissance.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t367278 hist - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boersma, Marelle / De lijst

Een archeologe in Leiden, een patissier in Orleans en een modeontwerper in Milaan krijgen te maken met De lijst, die ze dichter bij elkaar brengt, maar waarvan de gevolgen dodelijk zijn...  
Laren (NH) : De Crime Compagnie, 2023  
**t352017 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bomann, Corina / Avondrood

Waldfriede 3 - Een jonge arts-assistente in een Berlijns ziekenhuis probeert tijdens de Tweede Wereldoorlog haar patiënten te beschermen. De tuinman van de kliniek, met wie zij een liefdesrelatie begint, wordt opgeroepen voor militaire dienst. Vervolg op: t347841 Wordt gevolgd door: t367270  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t352336 hist - V - 29br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bomann, Corina / Een kamer aan zee

Een vrouw komt na het verlies van de liefde van haar leven terecht in een klein havenstadje aan de kust van Cornwall. Hier ontmoet ze een vrouw die haar een verhaal vertelt waarin ze zich herkent, wat haar de kracht geeft om weer in de liefde te geloven.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t367030 lief - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bomann, Corina / Ochtendgloren

Waldfriede 4 - Een jonge verloskundige wordt in het naoorlogse Berlijn verliefd op een technicus, maar hij heeft een gewaagd plan dat hen en anderen het leven kan kosten. Vervolg op: t352336  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367270 hist - V - 28br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boomstra, Marja / Verwrongen leugens

Chaja 4 - Chaja twijfelt of ze een erfenis zal accepteren wegens de strikte voorwaarden die er aan verbonden zijn. Een broer en zus zien zichzelf als de wettige erfgenamen en vinden dat zij recht hebben op het vermogen. Ze schuwen geen enkel middel om zo veel mogelijk van de nalatenschap in handen te krijgen. Vervolg op: t350079  
Weert : M-B publishing, 2023  
**t366526 thri - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Börjlind, Cilla / De zonnewende

Op een dag duikt in een afgelegen Zweeds dorpje, waar slechts eens in de vijf jaar de zon schijnt, een man met onverwachte talenten op. Hij weet met zijn charmes al snel de bewoners van het dorp voor zich te winnen, maar wie is hij eigenlijk?  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352093 psyc - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Börjlind, Cilla / Het oog van de nacht

Rönning & Stilton 8 - Als in Stockholm een man van een dak valt en sterft, wordt zijn lichaam gestolen voordat hij geïdentificeerd kan worden. Rönning en Stilton onderzoeken de zaak. De aanwijzingen leiden hen naar een luxejacht aan de Franse Rivièra en naar een kostbaarheid van onschatbare waarde. Vervolg op: t343592  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352820 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boschwitz, Ulrich Alexander / Mensen naast het leven

Berlijn, 1920-1930. Een groep arbeiders, bedelaars en gekken probeert te overleven in de economische crisis. Ze ontmoeten elkaar 's avonds in het café, gedreven door het verlangen naar een paar zorgeloze uurtjes. Ondanks hun moeilijke omstandigheden vieren ze het leven, tot de situatie escaleert.  
Zaandam : Uitgeverij Oevers, 2024  
**t367390 soci psyc - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boyne, John / Water

Een vrouw verhuist naar een afgelegen Iers eiland om aan haar verleden te ontkomen. Hoe medeplichtig was ze aan de daden van haar man? En verdient ze het om een nieuw leven op te bouwen?  
Amsterdam : Meulenhoff, 2023  
**t352480 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brown, Millie Bobby / Nineteen steps

Boek geïnspireerd op de oorlogsverhalen van Ruth, de oma van de auteur.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t352011 oorl hist - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bryndza, Robert / Dodelijke wraak

Erika Foster 8 - Rechercheur Erika Frost wordt geconfronteerd met een serie moorden waarbij bekende mannelijke slachtoffers naakt en vastgebonden worden aangetroffen in hun bed. Terwijl Frost de zaak onderzoekt duiken er beelden op van vijf identieke vrouwelijke verdachten. Vervolg op: t346174  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367990 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bryndza, Robert / Stille angst

Een vrouw twijfelt of de dood van haar man wel zelfmoord was. Ze reist naar hun vakantiehuis op een Kroatisch eiland, waar ze op een duister geheim stuit dat verband houdt met iemand uit zijn verleden.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t352335 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cauchi, Caroline / Mevrouw Van Gogh

Johanna Bonger verhuist in 1888 naar Parijs, het centrum van de kunstwereld. Nadat haar man overlijdt, ontfermt ze zich over de schilderijen van zijn onbekende broer, Vincent van Gogh.  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
**t367490 biog - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cetinel, Humeyra / Nomade

Een Turkse dorpsjongen is nieuwsgierig naar de gemeenschap nomaden die kamp opzet nabij zijn dorp. In het geheim observeert hij deze nieuwkomers. Maar dan ziet hij iets wat niemand ooit had mogen zien.  
Gent : Borgerhoff & Lamberigts, 2023  
**t366725 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Chabot, Bart / Gezinsverpakking

Verhalen met het thema 'Bij ons in de familie'.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2024  
**t366613 fami verh - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Chabot, Sebastiaan / Olifantenpaadjes

Een gescheiden gezin huurt iedere zomer een huis aan de Zuid-Franse kust om het leven van voor de scheiding na te bootsen.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t367050 fami - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Charante, van, Rachel / Schaduwdochter

De acht kastelen 1 - Een psycholoog verhuist na een gewelddadige overval met haar man terug naar zijn familiehuis: Kasteel Vorden. Daar stuit ze op een familiegeheim uit het verleden.  
Haarlem : Xander, 2023  
**t351786 hist fami - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Christie, Agatha / En toen waren er nog maar...

Tien personen zijn op mysterieuze wijze uitgenodigd voor een weekend op een afgelegen eiland.  
Amsterdam : Uitgeverij Rainbow bv, 2022  
**t367196 dete - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Coben, Harlan / Terugkeer

Myron Bolitar 12 - Privédetective en sportmakelaar Myron Bolitar hield een lofrede op de begrafenis van zijn zakenpartner. Drie jaar later beweren federale agenten dat zijn zakenpartner nog leeft en dat Myron gezien is op de plaats delict van een dubbele moord. Zijn zoektocht naar de waarheid blijkt levensgevaarlijk. Vervolg op: t312487  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t368046 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive / Reis van de farao's

Kurt Austin en zijn vriend Joe krijgen het aan de stok met een bende wapenhandelaars die voor niets terugdeinzen om aan geld te komen en op jacht zijn naar een schat van een onbekende Egyptische farao.  
Amsterdam : The House of Books, 2024  
**t367152 avon - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Clive / Zero hour

De Numa files 11 - Wanneer een krankzinnige geleerde een manier heeft gevonden om aardbevingen op te wekken en Australië doormidden dreigt te scheuren, probeert Kurt Austin dit catastrofale plan te verijdelen. Vervolg op: t286020 Wordt gevolgd door: t347303  
Amsterdam : The House of Books, 2015  
**t367805 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Cussler, Dirk / Clive Cusslers Duivelse zee

Dirk Pitt 26 - Als Pitt en zijn gezellen bij toeval een verongelukt vliegtuig in zee vinden, komen ze in aanraking met Chinezen die niet willen dat ze goede sier maken met die vondst. Vervolg op: t328459  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t352630 thri avon - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Coninck, Christian / Wraak!

Goris & Pauwels 16 - Het team van een Brusselse politiecommissaris wordt geconfronteerd met twee schijnbaar ongerelateerde maar gruwelijke moorden. De zaak verandert als er foto’s van de slachtoffers in de pers verschijnen die alleen de dader kan hebben gemaakt.  
Antwerpen : Houtekiet, 2022  
**t368478 dete - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dean, Abigail / Dag een

Een jonge vrouw wordt achtervolgd door een mysterieuze figuur nadat haar moeder bij een schietpartij op een lagere school om het leven kwam. In de nasleep van de tragedie worstelt de gemeenschap met het verwerken van deze gruwelijke gebeurtenis. Vervolg op: t335551  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t368006 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Debbaut, Bart / Rauwkost

Leyssens en Van Cattendyck 6 - Het Leuvense rechercheursduo Leysens en Van Cattendyck krijgt te maken met een seriemoordenaar die het heeft gemunt op bekende tv-koks.  
Tielt : Lannoo, 2021  
**t368474 dete - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Debiasi, Corrado / De monnik die van katten hield

Een man verliest zijn baan en relatie en ontvlucht zijn leven. Hij vertrekt naar een ashram in India vol katten, waar hij leert dat hij het geluk waarnaar hij op zoek is al in zich heeft.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t366794 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Deen, Mathijs / De redder

De Hollander 3 - Aan de kust van Northumberland worden de skeletresten en een reddingsvest van een drenkeling gevonden. De recherche onderzoekt de zaak, maar stuit op tegenwerking en tegenstrijdige herinneringen van betrokkenen. Vervolg op: t348841  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2024  
**t367844 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dickens, Charles / De avonturen van Oliver Twist

Een weesjongen belandt in het dievenmilieu van Londen in de 19e eeuw.  
Rotterdam : Calbona Uitgeverij, 2015  
**t368483 soci - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dieudonné, P. / Rechercheur De Klerck en het duivelse spel

De Klerck-serie 2 - De Rotterdamse rechercheur Lucien de Klerck en zijn assistent Ruben Klaver krijgen te maken met drie moorden in het uitgeversmilieu. Vervolg op: t341131  
Doorn : E-Pulp Publishers, 2022  
**t366601 dete - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dijk, van, Kiki / Amsterdam

Als een dierenarts het lichaam van haar vriend vindt in hun Amsterdamse appartement, stort haar wereld in. Enkele maanden later lijkt de moord opgelost, maar de vrouw blijft twijfelen. Langzaam ontrafelt ze een duister familiegeheim en wordt ze in de Amsterdamse oorlogsgeschiedenis gezogen.  
Haarlem : Xander, 2023  
**t352208 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dijk, van, Kiki / Rome

Een journaliste in Rome beleeft een zwoele zomeravond met een jeugdvriend, waarna hij spoorloos verdwijnt. Ze weet dat zij hoofdverdachte is en besluit daarom zelf op onderzoek uit te gaan. Daarbij ontdekt ze een netwerk van verraad en corruptie dat haar leidt naar de catacomben van Rome.  
Haarlem : Xander, 2024  
**t367608 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Doorn, van, Menno / Echt nep

Overzicht van actuele, soms verontrustende ontwikkelingen in de mediatechnologie, met name desinformatie, alternatieve feiten, complottheorieen en conspiritualiteit.  
Voorschoten : Bot Uitgevers, 2021  
**t366615 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dourado, Autran / Het mensenschip

In een complexe, gesloten gemeenschap op een eiland voor de Braziliaanse kust wordt een verstandelijk beperkte jongen ervan verdacht een pistool te hebben ontvreemd uit het huis waar zijn moeder werkt.  
Amsterdam : Koppernik, 2024  
**t367154 psyc - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Eriksson, Kjell / De nacht van het vuur

Ann Lindell 8 - Ann Lindell heeft haar baan bij de politie eigenlijk al vaarwel gezegd. Wanneer het oude schoolgebouw in haar nieuwe woonplaats in Uppland afbrandt en daarbij drie asielzoekers omkomen, neemt ze het vastgelopen onderzoek op eigen initiatief over. Vervolg op: t279266  
Amsterdam : De Geus, 2024  
**t367735 dete - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Escobar, Mario / De meester van Warschau

Janusz Korczak, directeur van een Joods weeshuis, probeert ten tijde van de Tweede Wereldoorlog kinderen in het getto van Warschau te beschermen tegen ziekte en honger.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2023  
**t367497 oorl - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Escober / Chaos

Als een Bosnië-veteraan in Mexico rust probeert te vinden, wordt hij slachtoffer van een ontvoering die het begin blijkt te zijn van een reeks bloedstollende ontwikkelingen.  
Amsterdam : Anthos, 2013  
**t352756 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Escober / Onrust

Sil Maier 1 - Een stel Russische criminelen wordt overvallen door een onbekende man die er met hun buit vandoor gaat. Een fotografe wil kost wat kost presentatrice worden bij een televisieproductiebedrijf.  
Amsterdam : Anthos, 2013  
**t352969 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Essen, van, Rob / Ik kom hier nog op terug

Een roman over schijn en werkelijkheid, de onvermijdelijke last van het verleden, en de noodzaak deel uit te maken van een groter geheel.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
**t352672 psyc - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Feliers, Anja / Zuiver

Kathleen Verlinden 11 - Na een uit de hand gelopen ruzie vreest een vrouw dat haar partner de nacht bij zijn minnares heeft doorgebracht. Dan wordt in het dorp een lijk gevonden, en staat de politie plotseling voor haar deur. Vervolg op: t337794  
Kalmthout : Pelckmans, 2023  
**t366707 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Fforde, Katie / Een betoverende avond

Een jonge vrouw moet in 1966 een galadiner organiseren en koken in een hotel in Zuid-Engeland. Ze heeft een passie voor koken, maar de zoon van de hoteleigenaar is nog niet erg meegaand.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t366640 lief - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Finn, A.J. / Einde verhaal

Een jonge vrouw vliegt naar San Francisco om een biografie te schrijven van een befaamde thrillerauteur. Daar aangekomen blijkt dat hij de geheimen uit zijn verleden niet zomaar prijsgeeft, zelfs niet als er nieuwe slachtoffers vallen...  
Amsterdam : Cargo, 2024  
**t367160 thri - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Foekens, Simone / Familiehuis aan zee

Het hostel van een jong stel loopt als een trein, maar hun relatie is in een sleur beland. Houdt de relatie stand of is het beter om het oude en vertrouwde los te laten? Vervolg op: t330226  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2023  
**t352884 fami lief - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Frances, Michelle / Het schoolplein

Een moeder verhuist met haar 10-jarige dochter naar een dorpje op het platteland van Derbyshire om een nieuw bestaan op te bouwen. Als haar dochter ruzie krijgt met een klasgenootje op haar nieuwe school, ontdekt ze dat er achter het vredige imago van het dorp een waar mijnenveld schuilgaat.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367821 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### French, Nicci / Stemmen in het duister

Rechercheur Maud O'Connor 2 - Een vrouw die recentelijk een acute psychose had, wordt kort na een verhuizing geconfronteerd met de plotselinge dood van haar nieuwe buurvrouw. Enkel rechercheur Maud O’Connor gelooft de vrouw wanneer zij zegt dat er iets onguurs gaande is in haar flat. Vervolg op: t348270  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t367523 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### García Sáenz de Urturi, Eva / De engel van de stad

De Witte Stad 5 - Door een verwoestende brand in een Venetiaans palazzo en een onderzoek naar de overval waarbij zijn vader om het leven kwam, belandt inspecteur Unai López de Ayala op een kruispunt in zijn leven: moet hij eindelijk het verleden oplossen, of zich richten op de toekomst? Vervolg op: t344659  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352883 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### George, Nina / Het boekenschip van Parijs

Na vier jaar in de Provence te hebben gewoond, vaart een boekverkoper en liefhebber van de literatuur terug naar Parijs met zijn schip vol boeken. De ontmoetingen op het boekenschip zijn voor alle opvarenden van grote invloed op hun levens.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t352206 lite - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gerritsen, Tess / De spionne

Voormalig spion Maggie Bird vindt een lichaam op haar oprit. Een goede reden voor de Martini Clubleden om te achterhalen wat er aan de hand is.  
Amsterdam : The House of Books, 2024  
**t366911 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gilman, Dorothy / Karavaan in de woestijn

Een vrouw vertelt hoe ze als jong meisje door de Sahara trekt, gevangen wordt genomen door woestijnnomaden en weet te ontsnappen.  
Utrecht : Bruna, 1992  
**t366783 avon - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gosling, Sharon / De vergeten buurttuin

Een landschapsarchitecte heeft groen licht gekregen voor het liefdadigheidsproject waar ze al jaren van droomt: stukken grond in achterstandswijken omtoveren tot levendige buurttuinen. Lukt het haar de gemeenschap te verenigen? Ondertussen bloeit er ook iets tussen haar en een lokale leerkracht...  
Utrecht : Uitgeverij Zomer&Keuning, 2024  
**t367993 lief - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Griep, Michelle / In naam van de kroon

De straten van Londen 1 - Als een politieagent in het Londen van 1885 een vermiste koetsier moet opsporen, schakelt hij de hulp in van een dievegge. Dit is een ongewone samenwerking die van alles met zich meebrengt. Wordt gevolgd door: t351275  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2021  
**t367533 dete hist prot - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Grisham, John / Het ultimatum

Een advocaat en zijn vrouw raken betrokken bij een sinistere zaak die wereldwijd verstrekkende gevolgen heeft. Vervolg op: t27522  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352334 thri - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Grøndahl, Jens Christian / Vanaf vannacht slaap ik op het dak

Nadat een man een ernstige diagnose krijgt en zijn vrouw hem verlaat, komt hij weer in contact met zijn jeugdliefde.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2024  
**t367055 psyc lief - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gross, Gabriela / Gouden toekomst

De Goudsbloemvilla 2 - Twee zussen die samen het cosmeticabedrijf van hun familie leiden, moeten de gevolgen van een groot schandaal zien te beperken. Vervolg op: t348060  
Amsterdam : HarperCollins, juni 2023  
**t366777 fami lief - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gül, Lale / Ik ben vrij

Persoonlijke terugblik van de Turks-Nederlandse schrijver (1997) over haar nieuwe leven na het verlaten van haar streng religieuze gemeenschap, waarin ze reflecteert op haar vrijheid en succes, en op de prijs die ze daarvoor heeft betaald. Vervolg op: t334885  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t368004 biog - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hammelburg, Simon / Van binnen is alles stuk

Een aantal kinderen van joodse slachtoffers van de holocaust, de tweede generatie slachtoffers, zoekt troost bij elkaar.  
Soesterberg : Uitgeverij Aspekt, 2018  
**t368165 jood - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hartman, Corine / De dochter die goed wilde doen

Een kunstschilderes treft een jonge vrouw aan in haar huis die kampt met psychiatrische problemen en beweert dat ze wordt gevolgd. Wanneer een verpleegster van de psychiatrische inrichting dood wordt aangetroffen, lijkt dat in eerste instantie een ongeluk te zijn. Maar dan valt er nog een dode...  
Amsterdam : Cargo, 2024  
**t367047 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hayes, Terry / Het jaar van de Sprinkhaan

Een CIA-agent reist naar het grensgebied van Afghanistan, Pakistan en Iran om een man met cruciale informatie voor de veiligheid van het Westen te evacueren. Daar ontmoet hij een vijand die de wereld tot aan de rand van de afgrond zal brengen.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers BV, 2023  
**t352981 spio thri - V - 42br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heijden, van der, A.F.Th. / Zogkoorts

De tandeloze tijd 9 - Zwanet en Corinne verkennen hun liefde aan het eind van de jaren negentig verder. Vervolg op: t336456  
Plaats van uitgave niet vastgesteld : Stichting De tandeloze tijd, 2023  
**t352983 psyc - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heijmerikx, Ellen / Broer, moordenaar

Wanneer haar ernstig zieke broer belt vanuit Belize om te vragen of ze hem in zijn laatste dagen gezelschap komt houden, besluit Ellen te gaan. Ondanks alles wat hij heeft opgebiecht, zelfs een moord.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2024  
**t366652 waar thri fami - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heijn, Dennis / Tegen de stroom

Een gedreven voorvechter van het klimaat ontvoert de zoon van de CEO van Shell, met als doel de fossiele industrie ter verantwoording te roepen en van koers te laten veranderen.  
Zutphen : Santasado, 2024  
**t367846 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heimgartner, Diantha / Gedachteloos

Een wijkagente zet haar carrière op het spel om een vermiste prostituee te vinden in een stad vol uitdagingen.  
Soest : Uitgeverij Boekscout, 2023  
**t367035 dete - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Helfer, Monika / Leeuwenhart

Richard lijkt niet veel waarde te hechten aan het leven, totdat hij onvrijwillig een kind van een ex-geliefde krijgt om voor te zorgen.  
Amsterdam : Wereldbibliotheek, 2024  
**t367440 fami psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hellema, Duco / De man in de Amstel

Amsterdam, 1948. In de Amstel wordt het lichaam van een man gevonden. Advocaat Bob de Winter wordt door de weduwe gevraagd de zaak te onderzoeken, maar stuit op een muur van stilzwijgen. De man had namelijk meer geheimen dan zijn lidmaatschap van de CPN.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367343 thri hist - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hellema, Duco / Rendez-vous in Praag

Amsterdam, 1948. Advocaat Bob de Winter krijgt bezoek van een man die zegt voor de Buitenlandse Inlichtingendienst te werken. De Winter krijgt de opdracht naar Praag te gaan, maar waarom hij?  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t367342 thri hist - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hennig von Lange, Alexa / De geruite meisjes

Geruite meisjes 1 - Een 91-jarige Duitse vrouw blikt terug op het verleden dat ze altijd voor haar familie verborgen heeft gehouden. Langzaam ontvouwt zich haar geschiedenis als leidinggevende bij een kindertehuis tijdens de Tweede Wereldoorlog en als moeder van een geadopteerd Joods weesmeisje.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t367361 oorl fami - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Highsmith, Patricia / Bloemen voor Louisa en andere vroege verhalen

Zestien literaire en psychologische verhalen over vrouwen en mannen die moeten omgaan met of juist rebelleren tegen de normen en waarden van hun tijd.  
Amsterdam : Uitgeverij Orlando, 2023  
**t368485 verh psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hoek, van den, Jacobine / Madame

De jonge en ambitieuze Marie Tussaud (1761-1850) groeit op tijdens de Franse Revolutie en leert van haar oom het vak van wassen beelden maken. Haar talent valt op en in een veranderend en gevaarlijk Parijs komt ze voor een levensbepalende keuze te staan.  
Amsterdam : HarperCollins, januari 2024  
**t366792 biog hist - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Holland, Sam / De 20

Een rechercheur wordt geconfronteerd met een seriemoordenaar die slachtoffers achterlaat met aflopende nummers. De zaak blijkt overeenkomsten te vertonen met een reeks moorden die vijfentwintig jaar eerder plaatsvond.  
Amsterdam : HarperCollins, augustus 2023  
**t352209 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Horst, Jørn Lier / Schuld

Blix & Ramm 5 - Na zijn vrijlating wordt Blix benaderd door de moordenaar uit zijn laatste zaak, die duidelijk maakt dat hij over details uit Blix' privéleven beschikt die verder niemand kent. Tegelijkertijd wordt Ramm benaderd door een tienermeisje wier stiefvader is gearresteerd op verdenking van moord. Vervolg op: t348836  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t368047 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ho-Yeon, Kim / De buurtwinkel van tweede kansen

Een voormalig dakloze komt ineens in een supermarkt in Seoel te werken. Al snel blijkt hij een verfrissende energie met zich mee te brengen en helpt zowel klanten als collega’s met meer dan alleen hun boodschappen. Zal hij zelf ook het geluk weer kunnen vinden?  
Amsterdam : Wereldbibliotheek, 2024  
**t367991 lief soci - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Huff, Philip / Open

Na zeven intense jaren komt de open relatie van de verteller (ik-persoon) en zijn geliefde ten einde. In de weken en maanden daarna onderzoekt hij hoe twee mensen die zo van elkaar hielden elkaar tegelijkertijd zo veel verdriet konden doen.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t366871 psyc lief - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ibrahim, Laila / Rode anjer

De eerste krokus 4 - Twee vriendinnen die onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn omdat hun grootmoeders samen opgroeiden op een plantage, worstelen in 1915 met problemen als sociale ongelijkheid en discriminatie. Vervolg op: t334696  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2024  
**t367185 hist oorl soci - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ignacio, Julien / Goudjakhals

Verhalen van buitenstaanders die een bestaan opbouwen in een vreemd land en te maken krijgen met de gevolgen van politieke en sociale ongelijkheid.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, september 2023  
**t367529 soci - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Isik, Murat / In de mist van Golden Gate Park

Een jongeman gaat in 2001 rechten studeren in San Francisco, waar hij een nieuw begin wil maken en creatief schrijverschap ontdekt. Vervolg op: t315791  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t367179 fami psyc - V - 43br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobs, Anne / Arlettes lot

Normandië, het jaar 1025. Een jonge vrouw probeert zich staande te houden in een mannenwereld. Ze raakt ongewenst zwanger van een edelman. Haar zoon, Willem de Veroveraar, zal een belangrijke rol spelen in de geschiedenis van het land.  
Haarlem : Xander, 2023  
**t352675 hist lief - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobs, Anne / De scheepsdochter

De scheepsdochter 1 - In het Danzig rond 1860 moet een jonge vrouw haar eigen weg zien te vinden als ze door haar familie wordt afgewezen.  
Haarlem : Xander, 2024  
**t366805 fami hist - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jefferies, Dinah / Nachttrein naar Marrakesh

Een jonge vrouw reist naar Marokko om te achterhalen waarom haar grootmoeder haar vader ter adoptie afstond. Ze komt op het spoor van een familiegeheim.  
Amsterdam : HarperCollins, november 2023  
**t352671 hist fami - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jensen, Jens Henrik / Pelgrim

Oxen 6 - Een Deense ex-militair en zijn partner bij de geheime dienst worden door de geheime dienst gevraagd om geheime financiële informatie uit Panama te achterhalen. Tijdens hun onderzoek komen ze een mysterieuze moordenaar op het spoor, met onvermoede macht. Vervolg op: t344525  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t367616 thri - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Johnson, Sadeqa / De droom die we delen

Twee jonge zwarte vrouwen proberen hun dromen te verwezenlijken in het Amerika van de jaren vijftig.  
Utrecht : Uitgeverij Mozaïek, 2023  
**t366669 hist soci - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Josselsohn, Barbara / De geheimen van het Italiaanse eiland

Het Italiaanse eiland 1 - New York, 2018. Een vrouw duikt in het verleden van haar overleden oma, die iets te maken heeft gehad met een verdwenen object uit een Italiaans kasteel. Italië, 1943. Een vrouw reist naar het eiland Parissi. Wat ze niet verwacht is dat ze er verliefd zal worden en plotseling alles moet achterlaten.  
Amsterdam : Oceaan, 2024  
**t367845 lief fami - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kamphuis, Martine / De kliniek

Een jonge arts in een tbs-kliniek krijgt te maken met intimidatie en machtspelletjes van zowel collega’s als patiënten.  
Laren (NH) : De Crime Compagnie, 2021  
**t367806 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kamphuis, Martine / De nieuwkomer

Een tbs-medewerkster die door haar baas wordt tegengewerkt, ontdekt dat haar voormalige baas onder verdachte omstandigheden is overleden. Vervolg op: t367806  
Laren : De Crime Compagnie, 2024  
**t366872 thri psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Katrín / Reykjavík

1956. De verdwijning van een 15-jarig meisje groeit uit tot IJslands grootste onopgeloste zaak. Dertig jaar later, in het jaar dat Reykjavík haar tweehonderdste verjaardag viert en het decor is van een internationale vredestop, start een journalist een eigen onderzoek naar de verdwijning.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t366753 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kaufmann, Georgia / De kleermaakster van Parijs

Een succesvolle modeontwerpster is haar hele leven lang al op de vlucht. Haar levensreis bracht haar van de Italiaanse bergen naar Zwitserland en van Parijs en Rio de Janeiro naar New York. Wanneer ze zich dit realiseert, besluit ze dat ze niet langer wil vluchten.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t367827 hist - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kehlmann, Daniel / Lichtspel

De in Oostenrijk vermaarde filmregisseur G.W. Pabst (1885-1967) wijkt in de jaren dertig uit naar Hollywood om te ontkomen aan het naziregime, maar heeft daar weinig succes. Terug in Europa besluit de cineast geen films meer te maken, tot Joseph Goebbels hem benadert met grote beloften.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2024  
**t366833 oorl avon - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### King, Stephen / Duistere zaken

Bundel met twaalf spannende korte verhalen over het lot, sterfelijkheid en geluk.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t368173 verh thri - V - 34br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### King, Stephen / Holly

Privédetective Holly Gibney onderzoekt een verdwijning in een klein stadje. Het spoor leidt naar een echtpaar dat een gruwelijk geheim bewaakt in hun kelder.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t351900 thri - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kingsolver, Barbara / Demon Copperhead

Een jongen groeit op in de Appalachen en slaat zich ondanks de ellende die hem overkomt met vastberadenheid en humor door het leven.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2024  
**t367188 kind soci - V - 34br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kinsella, Sophie / De burn-out

Een jonge vrouw die last heeft van een burn-out besluit zich terug te trekken in een strandresort in de hoop dat de rust haar zal helpen. Maar hoe kan ze één worden met de natuur als ze door een hotelgast in de gaten wordt gehouden? Dan ontdekt ze dat ze meer met hem gemeen heeft dan ze dacht...  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t352822 lief humo - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Klaasen, Geert / Jacht

In 1968 ontdekt een man tijdens een tocht met het jacht van de laatste tsaar een groot geheim over zijn eigen leven. Zeventien jaar later gaat zijn vrouw op zoek naar wat er met hem is gebeurd.  
Antwerpen : Manteau, 2023  
**t366723 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Knecht, Doris / Het bericht

Een alleenstaande vrouw ontvangt anonieme berichten van iemand die meer lijkt te weten van haar leven dan zijzelf.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2022  
**t352210 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koeleman, Bertram / Dit is jouw tijd

Een man raakt er na de dood van zijn vader van overtuigd dat hij iets essentieels over zijn verleden is vergeten. Hij huurt acteurs in om een belangrijke dag uit zijn jeugd na te spelen, in de hoop te achterhalen wat er voor hem verborgen wordt gehouden.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t367464 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Koopman, Emy / Kindertrein uit Boedapest

Een vrouw reist met de trein van Amsterdam via Wenen naar Boedapest, en onderzoekt waarom haar Hongaarse grootmoeder, die als kind tijdens het interbellum deze reis in omgekeerde richting maakte, nooit terugkeerde naar haar geboorteland.  
Amsterdam, 2023  
**t367334 hist fami - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Korsgaard, Thomas / Mocht er iemand langskomen

Tue-trilogie 1 - Een jongen groeit op op een afgelegen boerderij op het door armoede geteisterd platteland, waar hij worstelt met zijn ontluikende seksualiteit en verlangen naar een leven in de stad.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t367380 fami psyc soci - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kranenborg, Jaap / Onder gepensioneerden

Vijf jaar na de cursus 'Wat te doen met je pensioen? komen de twaalf deelnemers samen voor een reünie. Al snel blijkt dat iedereen er nogal uiteenlopende ideeen over het leven als vrijgestelde oudere op nahoudt.  
Amsterdam : Spectrum, 2023  
**t367057 humo psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kurzen, Lena / Schuilhuisje

Door het niet uitspreken van verlangens en ergernissen dreigt de situatie tussen twee geliefden te escaleren.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2024  
**t367164 psyc - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lamballe, Marie / Hildes beloning

Café Engel 4 - Wiesbaden, 1959. Hilde Koch runt de familiezaak Café Engel. Ze heeft de touwtjes stevig in handen, totdat haar broer opduikt en de leiding wil overnemen. Daarbovenop begint een akelig gerucht rond te gaan in Wiesbaden en komt de toekomst van het café op het spel te staan. Vervolg op: t342296  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367659 fami hist - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lane, Soraya / De Griekse dochter

De verloren dochters 3 - Londen 1967. Alexandra probeert haar leven op te bouwen nadat ze Griekenland heeft verlaten met de koninklijke familie. Ze wordt verliefd op de cellist Bernard. In het Londen van nu staat Ella met een oude foto van een onbekende vrouw met een kind in haar handen. Deze foto en een vergeeld blad met muzieknoten zet haar op een zoektocht naar haar eigen familiegeschiedenis. Vervolg op: t349457 Wordt gevolgd door: t368291  
Amsterdam : Oceaan, 2024  
**t366963 fami - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lark, Sarah / Dochter van twee werelden

Ivy 1 - Een Engelse vrouw trouwt aan het begin van de 20e eeuw met een grootwildjager in Kenia. Na zijn dood neemt ze zijn safaribedrijf over en verlegt ze, met hulp van een nieuwe geliefde, de focus van de safari’s van jagen naar fotograferen.  
Utrecht : De Fontein, 2024  
**t366974 hist fami - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leeuwen, van, Carina / Feniks

Cold case 2 - Wanneer een groep milieuactivisten het Catshuis bezet, wordt daar een gruwelijke ontdekking gedaan. Dit leidt tot een onderzoek naar een misdaad van jaren geleden door een rechercheteam en een journaliste. Vervolg op: t351606  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t367244 dete - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Levy, Tsafrira / De kibboetsdochter

Vier generaties van een Joodse familie wonen en verhuizen tussen 1892 en 1976 naar verschillende landen, steden en dorpen, waaronder twee kibboetsen. Hun dagelijkse leven omvat het tijdsgewricht van toen: met alle oorlogen, vervolgingen, genocide en ballingschap van dien. Met zwart-witafbeeldingen.  
Leeuwarden : Uitgeverij Elikser, 2023  
**t366882 soci hist - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Link, Charlotte / Wraak

Achter twee moorden in een klein dorp aan de Engelse kust blijkt een familiedrama schuil te gaan.  
Haarlem : Xander Uitgevers, 2024  
**t367048 thri - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loeb, Lisa / Bang

Een vrouw reflecteert op zowel de tragische als de grappige kanten van leven met een angststoornis.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2022  
**t366697 psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lundgren, Andrea / De ondergrondse zon

Een jonge vrouw keert terug naar haar geboortedorp in het bos, waar ze als kind op mysterieuze wijze uit verdween. Door de terugkeer borrelen er duistere herinneringen bij haar op over een eenzame jeugd en de band met haar broer.  
Zaandam : Uitgeverij Oevers, 2024  
**t367052 psyc - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lynch, Paul / Lied van de profeet

In een door extreemrechts geregeerd land dat steeds meer verandert in een totalitaire staat probeert een vrouw zo goed mogelijk haar gezin draaiende te houden. Ze komt daarbij voor onmogelijke keuzes te staan.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367429 sfic - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mansell, Jill / Een dag om nooit te vergeten

Een jonge vrouw is te gast op de bruiloft van het jaar. Daar ontmoet ze de man met wie ze vijftien jaar eerder de beste kus ooit deelde. Tegelijkertijd ontdekt de bruid een onthutsende waarheid over haar bruidegom...  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t367526 lief - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Maring, Peter / Bijtend goud

De kleinzoon van een beroemde snaarinstrumentenmaker doet mee aan een autorally op het landgoed van een rijke kunsthandelaar. Daar ontdekt hij in een antiek kabinet een map met een schokkende inhoud  
Obdam : Uitgeverij Doornwater, 2023  
**t367240 oorl thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Martin, Inse / De achterblijvers

Jonathan 1 - Een jonge inlichtingenofficier van de AIVD infiltreert in een extremistische groep die een aanslag op Nederland wil plegen.  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t366928 thri - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Martin, Madeline / De verborgen bibliotheek van Warschau

Warschau, 1939. Een jonge vrouw probeert haar geliefde boeken te beschermen tegen Hitlers troepen en besluit een clandestiene boekenclub op te richten. Hoe dichter de bevrijding van Warschau nadert, des te gevaarlijker het leven wordt, en vluchten is niet voor iedereen mogelijk  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t367054 hist oorl - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meer, van der, Olga / Twee onder een dak

Een jonge vrouw koopt eindelijk haar eigen appartement, krijgt een relatie met een knappe loodgieter en leert haar nieuwe buren kennen. Dan slaat het noodlot toe heeft ze hulp nodig. Kan ze rekenen op haar buren en haar nieuwe vriend?  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367163 lief fami - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meeus, Tom-Jan / Duidelijkheid

Meeus laat aan de hand van Machiavelli zien hoe duidelijkheid bevordert dat de naoorlogse politieke orde bezwijkt, met chaos als resultaat.  
Amsterdam : Pluim, 2024  
**t367306 filo - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meins, Janine / Zwijgpijn

Traumatische gebeurtenissen spelen een grote rol in het leven van Anne. Deze familiegeschiedenis toont tevens de complexiteit aan van het geweld tegen vrouwen.  
Haarzuilens : Uitgeverij Zomerlicht, 2024  
**t368068 psyc fami - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meyer, Deon / Leeuw

Bennie Griessel 8 - Inspecteurs Griessel en Cupido onderzoeken de dood van een jonge vrouw en de moord op advocaat Basie Small terwijl de trouwdag van Bennie Griessel snel dichterbij komt. Vervolg op: t335400  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t367230 dete - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Michaelides, Alex / De furie

Een jonge vrouw, die na een tumultueus leven als actrice een teruggetrokken bestaan leidt, nodigt haar beste vrienden uit op haar Griekse eiland om de paasdagen te vieren. Maar dit jaar worden ze overvallen door een plaatselijke storm en zal de nacht eindigen in geweld en een moord.  
Amsterdam : Cargo, januari 2024  
**t366685 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Middendorp, Peter / De kant van Ada

Een vrouw worstelt met de vraag of zij medeschuldig is aan het feit dat haar man een verkrachter en een moordenaar is. Vervolg op: t318618  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t366892 psyc - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Montefiore, Santa / De stem van het meer

Deverill 6 - Een jonge vrouw woont op een Iers landgoed en droomt het liefst weg in haar eigen sprookjeswereld, maar raakt verstrikt in een driehoeksverhouding. Zestig jaar later wordt een vrouw uit het 19e-eeuwse Londen verbannen naar hetzelfde Ierse landgoed, waar ze de aanwezigheid van geesten ontdekt... Vervolg op: t335606  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367370 lief fami hist - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Montefiore, Santa / Een nieuw begin

De tuinen van Devon 2 - Een jonge vrouw probeert haar relatie nieuw leven in te blazen na haar affaire en organiseert ondertussen een Nieuwjaarsbal. Vervolg op: t347378  
Amsterdam : Boekerij, 2022  
**t366971 lief fami - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mortier, Erwin / Glorie en heerlijkheid

Bundel literaire verhalen waarin de auteur experimenteert met verschillende vormen en stijlen.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
**t367373 verh lite - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mulder, Hilje / Verliefd op het landgoed

Een vrouw verlaat Amsterdam om in haar geboortedorp in Groningen een hotel te beginnen in het landhuis van haar oudoom. Daar wordt ze verliefd op de rentmeester die bij het landgoed betrokken is, maar het verleden staat hen in de weg.  
Prinsenbeek : Ellessy, 2024  
**t367337 lief - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nelson, Caleb Azumah / Kleine werelden

Een jongeman, voor wie dansen van levensbelang is, worstelt in Londen en Ghana met zijn gevoel van identiteit wanneer de band met zijn familie verandert.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2023  
**t368480 psyc fami - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Neuhaus, Nele / Tijden van storm

Sheridan Grant 3 - Kort voor haar bruiloft slaat de twijfel toe bij Sheridan Grant. Ze keert terug naar Nebraska en krijgt de kans om haar droom te verwezenlijken. Tegelijkertijd wordt ze achtervolgd door een geheim uit haar verleden dat haar leven kan verwoesten. Vervolg op: t345304  
Amsterdam : Volt, 2023  
**t366860 fami - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Neuhaus, Nele / Zomer van de waarheid

Sheridan Grant 1 - De 16-jarige Sheridan Grant, die geadopteerd is, gaat op zoek naar haar biologische moeder en ontdekt heel wat meer dan ze ooit had durven dromen. Wordt gevolgd door: t345304  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij BV, 2021  
**t366861 fami - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Niewierra, Anya / De nomade

Een 37-jarige documentairemaker gaat in Oost-Europa op zoek naar haar geheime familiegeschiedenis en komt in het vizier van de man voor wie haar vader al decennia op de vlucht is.  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t368184 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noordwal, Cornélie / Freule Edith

Herwerking van klassieker uit 1904 waarin de verwende Edith, de dochter van een baron, opgroeit in weelde, maar na de dood van haar moeder haar luxeleven vaarwel moet zeggen en nieuwe wegen moet gaan zoeken.  
Tilburg : Uitgeverij Geroosterde Hond, 2021  
**t366609 hist - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Othmann, Ronya / De zomers

De dochter van een Duitse en een Jezidische Koerd gaat naar school in München en reist elke zomer naar Syrië. Als ze op sociale media ziet hoe Aleppo wordt verwoest door de troepen van Assad en hoe Jezidi’s vermoord worden door de soldaten van IS, beseft ze dat ze een beslissing moet nemen.  
Antwerpen : Tzara, 2023  
**t367051 fami psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ouaamari, Mohamed / Gesloten wegens omstandigheden

Een Belgisch-Marokkaanse vrachtwagenchauffeur ontdekt dat hij onvruchtbaar is en belandt in een existentiële crisis. Terwijl hij zijn lusteloze huwelijk probeert te ontvluchten, raakt hij in de ban van een groep xenofobe vrachtwagenchauffeurs.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t368484 psyc soci - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Paris, B.A. / De gast

Als een stel terugkeert van vakantie, wacht hun een nare verrassing: een vriendin van de twee is in hun huis getrokken. Ze blijkt haar man te hebben verlaten na een affaire van hem. Het stel wil er graag voor haar zijn, maar ze begint zich steeds vreemder te gedragen.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t352670 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Peeters, Elvis / De tijden

Een vader, een dochter en een kleinzoon dragen de tijdgeest met zich mee en verzetten zich daar ieder op hun eigen manier tegen.  
Amsterdam : Podium, 2023  
**t366724 psyc fami - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pengelley, Nick / Ryder

Op verzoek van de Britse regering start Dr. Ayesha Ryder, een Britse expert oudheden, van Palestijnse afkomst, een speurtocht naar schatten die verloren zijn gegaan in de Amerikaans-Britse oorlog van 1812.  
Antwerpen : Manteau, 2015  
**t367261 hist - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pooley, Clare / De reizigers op perron 5

Een vrouw verzint verhalen over de mensen die ze dagelijks in de trein ziet. Wanneer een medepassagier het leven van een ander redt, ontdekt ze de ware verhalen van haar reisgenoten.  
Amsterdam : Cargo, 2022  
**t366698 soci reis - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Probst, Jennifer / Zielsverwant

Lotsbestemming 2 - De eenzame journaliste Malia Evergreen wacht nog steeds op haar soulmate, een huwelijk en een gezin. Vervolg op: t348701  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367187 lief erot - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Prose, Nita / De mystery guest

Het leven van een voormalig kamermeisje inmiddels hoofd Huishouding in het Regency Hotel komt op zijn kop te staan als een beroemde detectiveschrijver dood wordt aangetroffen. Zij blijkt de enige die het mysterie kan ontrafelen, maar daarvoor zal er wel in haar verleden gegraven moeten worden...  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t367522 dete humo - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Quirk, Matthew / Interne dreiging

Na een aanval op het Witte Huis volgt een geheim agent de president naar een afgelegen bunker om hem te beschermen. Dan blijkt dat onder de vertrouwelingen met wie zij in de bunker zitten opgesloten zich ook de daders van de aanslag bevinden...  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t367826 thri spio - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rämö, Satu / Hildur

Rechercheur Hildur 1 - De IJslandse rechercheur Hildur Rúnarsdóttir onderzoekt samen met haar Finse stagiair de moord op een man, een zaak die verband houdt met een oude misdaad.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t366604 thri - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rezazadeh, Sholeh / Ik ken een berg die op me wacht

Een vrouw van middelbare leeftijd met een drukke baan in Amsterdam neemt een radicaal besluit: ze reist in haar eentje naar Iran en sluit zich aan bij een nomadenvolk. Het voortbestaan van de nomaden blijkt echter niet vanzelfsprekend in de moderne tijd.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t352016 psyc - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rijn, van, Linda / Beach Resort

Op het tropische Curaçao geniet Esmée van haar werk in een vijfsterrenhotel. Maar als ze een pakketje aanneemt voor één van de gasten, verandert haar zonnige leven in een nachtmerrie.  
Baarn : Uitgeverij Marmer, 2023  
**t352205 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rijn, van, Linda / Schermtijd

Susanne ontdekt tijdens een liefdesweekend in Parijs, dat er iets vreemds is met de telefoon van haar vriend Steven.  
Baarn : Uitgeverij Marmer, 2024  
**t367544 thri - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rijn, van, Linda / Terschelling

Vijfentwintig jaar na de dood van haar vriendin op een strand op Terschelling besluit een journaliste de onopgeloste zaak te onderzoeken en er een podcast over te maken. Al gauw komt ze erachter dat niet iedereen op haar onderzoek zit te wachten  
Baarn : Uitgeverij Marmer, 2024  
**t367606 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Römer, Peter / De Cock en de kus des doods

Rechercheur De Cock onderzoekt de moord op een geliefde Amsterdamse, wiens man banden met de onderwereld blijkt te onderhouden.  
Utrecht : De Fontein, 2024  
**t366683 dete - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roobol, Femke / Bewegend beeld

Amsterdam, 1968. Een man verhuist na een ruzie met zijn ouders naar de hoofdstad, terwijl een jonge pianiste haar jeugdliefde en haar zicht verliest na een auto-ongeluk. Hun levens raken op onverwachte manier met elkaar verweven.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367362 blin hist - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rose, Karen / Zonder angst

Sacramento 3 - Een wedloop tegen de tijd tussen een FBI-agent en een ontvoerde jonge vrouw, die op het punt staat te bevallen en een sektelid dat uit is op wraak. Vervolg op: t349038  
Utrecht : De Fontein, 2023  
**t367804 thri - V - 37br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sager, Riley / De enige die overbleef

Een tijdelijke verzorgster slaagt erin een Amerikaans moordmysterie uit 1929 op te lossen  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t368007 thri - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schermer, Marijke / In het oog

Nicola gaat zowel op haar werk als in de liefde haar eigen gang en lapt daarbij alle regels en normen aan haar laars.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2024  
**t367165 psyc - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slee, Carry / Zijn jongen

De schrijver krijgt bericht dat haar vader is overleden, de man die ze onverwoestbaar achtte. Onderweg naar haar ouderlijk huis haalt ze herinneringen op aan haar jeugd.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2023  
**t351898 psyc - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Snel, Patricia / De vondeling van Veenhuizen

Twee weeskinderen worden in 1824 met een beurtschip naar de kinderkolonie in Veenhuizen gebracht. In de kolonie heerst een hard regime van tucht en discipline, en broer en zus kunnen maar moeilijk wennen aan hun nieuwe leven. Samen met een nieuwe vriendin maken ze een plan om te ontsnappen.  
Haarlem : Xander, 2024  
**t367611 hist psyc - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Soetewey, Rudy / Terecht

Als journalist Matthias De Wolf een usb-stick ontvangt met daarop een wrede executie en de waarschuwing daarmee niet naar de politie te gaan, doet hij dat toch, maar daarna laat zowel de politie als de moordenaar hem niet meer los.  
Westerlo : Uitgeverij Kramat, 2016  
**t368477 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Spaan, Inge / Schrikkeldag

Een vrouw onderzoekt raadselachtige sterfgevallen in een dorp waar elk schrikkeljaar op 29 februari een bewoner om het leven komt.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t367465 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stern, Anne / Drie dagen in augustus

Berlijn, 1936. Een jonge vrouw werkt in een chocolaterie en probeert zich samen met haar buren staande te houden in roerige tijden. Als ze chocolade langsbrengt bij een oude dame, ontdekt ze het verhaal van een verboden bonbon en een bijzondere liefde.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t351825 hist - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strobbe, Guido / Proditor

Een jongen krijgt voor zijn achttiende verjaardag een speciale nalatenschap van zijn oudoom, die na zijn dienst als gevechtspiloot terugkeerde uit Engeland, maar bij thuiskomst ontdekte dat alles in zijn dorp was veranderd.  
Soesterberg : Uitgeverij Aspekt, 2022  
**t367372 thri - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strömberg, Sara / Sluw

Als Vera Bergström het verleden van een dode vrouw onderzoekt, wordt duidelijk dat de banden van het slachtoffer met het gebied dieper en donkerder zijn dan de meeste mensen vermoeden.  
Amsterdam : Cargo, 2023  
**t352540 thri - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strout, Elizabeth / Lucy aan zee

Lucy Barton 4 - Als de wereld in 2020 in lockdown gaat, wordt schrijfster Lucy Barton door haar ex-man op sleeptouw genomen naar een klein stadje in Maine. In de daaropvolgende maanden zijn ze op elkaar aangewezen in een huisje aan zee, terwijl de wereld ten onder lijkt te gaan. Vervolg op: t351321  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2022  
**t367974 psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tey, Josephine / De heksen van Milford

Twee vrouwen worden door een meisje van ontvoering en mishandeling beschuldigd.  
Antwerpen : Manteau, 2023  
**t366628 dete - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van den Bosch, Jan / Goede vaders wijzen niet

Een tienjarige jongen groeit op bij een vader die het verlies van zijn vrouw nooit heeft kunnen verwerken en opgeslokt wordt door zijn verdriet.  
Antwerpen : Horizon, 2023  
**t368482 psyc kind - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Van Dis, Adriaan / Een beetje gek

Bundeling geparafraseerde passages uit verschillende romans van de bekende Nederlandse auteur (1946) over psychoanalyse en de mooie aspecten van waanzin.  
Rotterdam : Christian Ouwens Galerie, 2023  
**t351896 verh psyc - V - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vardiashvili, Leo / Aan de rand van een groot bos

Een jonge man moet zijn familie zien te vinden in de voormalige Sovjetrepubliek Georgië.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t366939 psyc fami - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / Bloemeneiland

Na de dood van haar moeder reist een 40-jarige vrouw naar Madeira naar aanleiding van een mysterieus bericht. Daar komen steeds meer geheimen naar boven, en ontdekt ze dat haar verleden anders in elkaar zit dan zij dacht.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t367607 thri - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / De vallei

Een vrouw ontdekt in Australië de geheimen van haar plots overleden broer. Ze staat voor een onmogelijke keuze die haar gezin in gevaar brengt.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t367382 thri - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / Flamingo Beach

Wanneer Tara met haar man op vakantie is op Curaçao en een dode vrouw buiten hun safari hut vinden, neemt hun vakantie een vreselijke wending...  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2024  
**t368044 thri - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / Mayday

Als de broer van een vrouw op de Oostzee overboord slaat en verdwijnt, lijkt het om een noodlottig ongeval te gaan. Maar door een verontrustend voicemailbericht gaat ze samen met een journalist op zoek naar de waarheid.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2023  
**t352419 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vermeer, Suzanne / Sneeuwstorm

Een fotografe reist naar het noordelijkste puntje van Europa, waar ze een man leert kennen die haar het échte noorden wil laten zien. Als ze diep in de bossen een lichaam vinden, keert hij zich plotseling van haar af. Zij krijgt argwaan en gaat op zoek naar antwoorden.  
Amsterdam : A.W. Bruna Uitgevers, 2024  
**t366639 thri - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verweij, Marie-José / Geen weg terug

Een basisschoolleerkracht maakt zich zorgen over een leerling en zijn 2-jarige zusje. Als Jeugdzorg hem negeert, neemt hij het heft in eigen handen en ontvoert het meisje. Eenmaal thuis maakt hij een rampzalige inschattingsfout.  
Laren (NH) : De Crime Compagnie, 2024  
**t367381 thri psyc - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Visscher, Marja / Op de adem van de tijd

Een geliefde Nederlandse toneelspeelster neemt in 1867 hoogzwanger afscheid van haar publiek. Drie mannen om haar heen zijn haar steun en toeverlaat. Als een vierde man, een journalist, haar leven binnenkomt, ontdekt hij dat het leven van de actrice vervuld is met geheimen.  
Prinsenbeek : Uitgeverij Davey Jones Publishing, 2023  
**t366785 hist - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vlugt, van der, Simone / Bloedlijn

Als Alkmaar wordt aangevallen door de West-Friezen, probeert een vrouw haar brouwerij koste wat kost te beschermen tegen het brute geweld. Ze hoopt dat haar geheime liefde, koning Willem II (1227-1256), kan helpen door Alkmaar stadsrechten te schenken. Dan ontdekt ze dat ze zwanger van hem is.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t366912 hist fami lief - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vriens, José / Als jij het zegt

Een vrouw komt voor een moeilijke keuze te staan als de zorg voor haar dementerende moeder steeds meer van haar eigen gezondheid begint te vragen.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367808 fami - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wageningen, van, Gerda / De redersdochters

Zierikzee 2 - Als in 1914 de Grote Oorlog uitbreekt, verandert er veel in het huis van de familie Van Neck in Zierikzee. Vervolg op: t351753  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2023  
**t366611 fami hist - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Weeda, Lisa / Dans dans revolutie

In het fictieve Utsjelinavka, na de gruwelijke Russische inval van Oekraïne, proberen dorpelingen het kwaad uit te drijven. Vier magisch realistische verhaallijnen die door elkaar lopen, beschrijven de onmacht van de situatie.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t366977 poli soci - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wells, Rachel / Kat op vakantie

Alfie 4 - Als hun baasjes de kater Alfie en de kitten George meenemen op vakantie, krijgen beide katten te maken met allerlei gevaren, waaronder een andere, angstaanjagende kat. Vervolg op: t351426 Wordt gevolgd door: t351595  
Amsterdam : HarperCollins, november 2019  
**t352631 dier - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wieringa, Tommy / Nirwana

De geschiedenis van een grootvader bepaalt het heden van een kleinzoon. Samen vertellen ze het verhaal van een eeuw waarin het wereldvuur oplaaide als nooit tevoren.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2023  
**t351949 fami psyc - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wind, de, Femmetje / Hij noemde me Elly

Een jonge joodse vrouw overleeft tijdens de Tweede Wereldoorlog meerdere concentratiekampen door de steun van haar geliefde en bescherming van Philips, voor wie zij in Kamp Vught werkt in het zogenoemde Philips-Kommando.  
Amsterdam : The House of Books, 2024  
**t367561 biog - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Windmeijer, Jeroen / De schaduw van Vermeer

De Delftse geschiedenisdocent Fabian de Ligt raakt ongewild betrokken bij mysterieuze zaken die met Vermeer te maken hebben.  
Amsterdam : HarperCollins, 2023  
**t352061 thri - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wisse, Clemens / Nieuw geluk na oud verdriet

Een boerendochter wordt door haar vader op jonge leeftijd uitgehuwelijkt aan een welgestelde partij, maar zij koestert diepe gevoelens voor de zoon van de knecht van de familie.  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2023  
**t352970 strk - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wit, de, Eva / Sterren boven Marrakesh

Drie vriendinnen gaan samen op vakantie naar Marrakesh om hun liefdessores te vergeten. Een van hen draagt al jaren een geheim met zich mee: ze is half-Marokkaans. Ze ontdekt haar roots, en wordt langzaam verliefd op de cultuur en tradities van het land. En niet alleen op het land  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367338 lief - V - 20br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Witteman, Sylvia / Klein huiselijk leed

Verzamelde columns over klein huiselijk leed en geluk, met herinneringen van de auteur aan haar eigen gecompliceerde jeugd en het gezinsleven van vroeger.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2024  
**t368091 verh humo - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Woods, Evie / De verborgen boekwinkel

Wanneer een verdwijnende boekwinkel haar betovering uitspreekt, ontdekken drie vreemdelingen dat hun eigen verhalen net zo bijzonder zijn als die op de pagina's van hun geliefde boeken. Ze worden getransporteerd naar een wereld van verwondering waar niets is wat het lijkt.  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t367315 fant lief - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zijl, van der, Annejet / Rijke mensen zijn anders

Annika S. 2 - Een in ongenade gevallen Duitse politica en een Nederlandse rechercheur komen vijanden tegen op hun pad, maar de meest gevaarlijke vinden ze in zichzelf. Vervolg op: t318262  
Amsterdam : The House of Books, 2023  
**t352818 thri - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor volwassenen

## Algemeen

#### Tromp, Jan / Wantrouwen in de wandelgangen

Bespreking van een verzakelijking en vervreemding in de relatie tussen Haagse politici en de parlementaire journalistiek vanaf de jaren zeventig.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t352073 waar poli - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Wijsbegeerte

#### Gibran, Kahlil / Kahlil Gibran

Selectie van teksten over het leven uit het werk van de Libanese dichter, filosoof en schilder (1883-1931).  
Haarlem : Altamira, 2019  
**t352632 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gibran, Kahlil / Kahlil Gibran

Selectie van teksten over het leven uit het werk van de Libanese dichter, filosoof en schilder (1883-1931).  
Haarlem : Altamira, 2019  
**t352633 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gibran, Kahlil / Kahlil Gibran

Selectie van teksten over het leven uit het werk van de Libanese dichter, filosoof en schilder (1883-1931).  
Haarlem : Altamira, 2018  
**t366612 filo - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brooks, Arthur / Het beste komt nog

Gids om zingeving en betekenis te vinden tijdens het ouder worden door minder focus te leggen op succes en meer aandacht te geven aan waarden als verbinding, wijsheid en het loslaten van lege beloningen.  
Amsterdam : Lev., 2024  
**t368114 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Wachter, Dirk / De wereld van De Wachter

Persoonlijk getinte bespiegelingen over de omgang met jezelf en de wereld.  
Leuven : Lannoo Campus, 2019  
**t366784 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Holshuijsen, Malou / Dit komt nooit meer goed

Persoonlijke verhalen van de auteurs over mislukkingen in hun levens en de wijze waarop ze daarmee omgingen.  
Amsterdam : Uitgeverij Podium, 2024  
**t367557 waar - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verhoef, Esther / De mooiste tijd van je leven

Luchtig persoonlijk relaas over ouder worden en het leven vormgeven als de kinderen uit huis zijn.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t367816 filo - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Godsdienst

#### Spoel, van der, Ron / Blijf in mij

Bijbelstudies over de wijnstok en de verbondenheid met Jezus.  
Heerenveen : ark media, 2022  
**t367813 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dorp, van, Henk / Verlangen naar de hemel

De bijbel vertelt veel over de hemel. Met deze kennis kun je ook het leven op aarde op een andere manier invullen.  
Zwolle, 2023  
**t367155 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loftis, Larry / De dochter van de horlogemaker

Verhalende biografie van de Haarlemse horlogemaker en verzetsstrijder Corrie ten Boom (1892-1983), die samen met haar familie onderdak bood aan Joodse onderduikers tijdens de Tweede Wereldoorlog en concentratiekamp Ravensbrück overleefde. Met zwart-witillustraties en -foto's.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367932 waar oorl - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Elliot, Elisabeth / Stilte in mijn hart

Elisabeth Elliot geeft 35 levenslessen voor vrouwen om dichter bij God te komen.  
Heerenveen : Groen, 2021  
**t367031 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jensen, Stine / Onderstroom

Filosofische beschouwing over de waarde van kunst en cultuur en de rol van publieksfilosofen in een wereld waarin het steeds vaker gaat over scoren, rapportcijfers en aandacht trekken. Met zwart-witillustraties.  
Alkmaar : Pepper Books, 2024  
**t367732 filo - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Sociale wetenschappen

#### Haas, de, Hein / Hoe migratie echt werkt

Verhandeling over migratie en de effecten ervan aan de hand van tweeëntwintig migratiemythen van zowel linkse als rechtse aard.  
Amsterdam : Spectrum, 2023  
**t352207 - V - 33br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Rosenberg, Marshall B. / Gelijk hebben of gelukkig zijn?

Gabriele Seils in gesprek met de grondlegger van het model voor geweldloze communicatie.  
Groningen : de Zaak, 2007  
**t367260 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Woudenberg, Angelique / Angelique

Angelique Woudenberg, een zwarte vrouw die in de jaren vijftig geboren werd te Amsterdam en opgroeide in een wit gezin, blikt terug op haar veelbewogen leven en de zelfdoding van haar zoon.  
Amsterdam : Lebowski, 2024  
**t367495 biog - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verbrugge, Ad / De gezagscrisis

In zijn prikkelende essay De gezagscrisis pleit filosoof Ad Verbrugge voor de herwaardering van de mens als een gemeenschapswezen.  
Amsterdam : Boom, 2023  
Met literatuurverwijzingen  
**t352888 filo - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Fenema, van, Esther / De leegte voorbij

Gesprekken met geëngageerde denkers over het gebrek aan maatschappelijke samenhang en hoe een verhaal gevormd kan worden dat mensen met elkaar verbindt.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t366600 soci - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Keulemans, Chris / Verzet

Journalistiek verslag over ontmoetingen met gemarginaliseerde activisten die ondanks grote uitdagingen in verzet komen tegen onrecht en verdrukking. Met zwart-witfotos.  
Amsterdam : Uitgeverij Jurgen Maas, 2024  
**t367817 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Klein, Naomi / Dubbelganger

Persoonlijk getinte politieke en culturele analyse van de huidige maatschappij, aan de hand van de zoektocht naar de beweegredenen van een extremistische naamgenoot van de auteur.  
Amsterdam : De Geus, 2023  
**t351924 - V - 30br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Smithuijsen, Doortje / Kapitalisme is seksisme

Pamflet over de positie van de vrouw binnen het kapitalistische systeem, met aandacht voor de ongelijkheid tussen mannen en vrouwen, de invloed van sociale druk en hoe het vrouwen binnen dit systeem moeilijk wordt gemaakt om vrije keuzes te maken.  
Amsterdam : Uitgeverij Podium, 2024  
**t367498 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bergeijk, van, Jeroen / Undercover aan het werk

Verslag van een undercoverjournalist die zes jaar lang onderzoek deed naar de onderkant van de arbeidsmarkt in Nederland.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t367622 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bregman, Rutger / Morele ambitie

Pleidooi voor het najagen van een carrière die gewijd is aan oplossen van wereldproblemen.  
Amsterdam : de Correspondent, 2024  
**t367335 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kielstra-van der Schalk, Carine / Samen sterk

Praktische gids voor ouders en hulpverleners met tips en adviezen voor het ondersteunen van kinderen bij somberheid en depressie. Met kleurenillustraties.  
Amsterdam : Samen Sterk, 2023  
**t367394 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Verstraeten, Rowena / Wegwerpkind

Autobiografisch verhaal van een jonge vrouw die als kind werd verwaarloosd en mishandeld, maar zich wist te ontworstelen aan haar verleden.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367459 waar - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Eikhout, Eva / Dit is geen boek van een meisje zonder armen en benen

Openhartige verhalen van de auteur, die geboren is met het zeldzame FFU-syndroom.  
Amsterdam : Lebowski Publishers, 2024  
**t368080 waar soci - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Maas, Jonathan / Een broer als Manuel

Persoonlijk verhaal van de auteur over zijn broer met een verstandelijke beperking, en een bespreking van het Nederlandse zorgsysteem.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t367621 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Azghari, Youssef / In dialoog met mijn zoon

Persoonlijk migratieverhaal van een Marokkaanse familie dat ruim een eeuw bestrijkt, verteld door middel van een dialoog tussen vader en zoon.  
Soest : Uitgeverij Boekscout, 2023  
**t366874 waar - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Backer, Joris / Over de democratie in Nederland

Kritische analyse van de huidige staat van de Nederlandse democratie aan de hand van het gedachtegoed van de Franse politiek filosoof Alexis de Tocqueville (1805-1859). Met zeven aangedragen deugden die onontbeerlijk zijn voor een succesvolle reanimatie van de Nederlandse volksregering.  
Amsterdam : Boom, 2024  
**t368040 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Buijssen, Huub / De verborgen psychologie achter populisme

Onderzoek naar de aantrekkingskracht en zwakheden en gevaren van populisme.  
Tilburg : TRED, 2024  
**t367250 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jackson, Tim / Voorbij de groei

Visie op de mythe van de economische groei en een beeld voorbij het kapitalisme.  
Berchem : EPO, 2022  
**t352692 - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jansen van Galen, John / Achterdocht

Gesprekken met historici en specialisten over de huidige staat van de Nederlandse politiek, met speciale aandacht voor het democratisch bestel.  
Alphen aan den Rijn : Argus, 2023  
**t366934 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Engelen, Ewald / Boze burgers en boeren

Analyse van de groeiende afkeer van burgers en boeren van politiek, pers en experts in Nederland.  
Voorschoten : Bot Uitgevers, november 2023  
**t366681 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Korteweg, Ariejan / Het Haagse moeras

Kritische analyse van de huidige stand van zaken in de Haagse politiek.  
Amsterdam : Athenaeum-Polak & Van Gennep, 2023  
**t366588 poli - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meer, van der, Tom / Waardenloze politiek

Kritische analyse van de rol van de middenpartijen in de Nederlandse politiek in de afgelopen decennia, met aandacht voor hoe zij een alternatief loze politiek creëerden en een voedingsbodem legden voor de opkomst van nieuwe en populistische partijen.  
Amsterdam : Querido Facto, 2024  
**t367975 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Groenhuijsen, Charles / De verdeelde Staten van Amerika

Kritische beschouwing van de politieke verdeeldheid in de Verenigde Staten, met aandacht voor de twee huidige revoluties in de Verenigde Staten: de rechtse revolutie van de Republikeinen en de revolutie van de jonge generatie die meer tolerantie en minder godsdienst nastreeft.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t366935 poli - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Manusama, Kenneth / Democratie van het Wilde Westen

Beschouwing over de staat van de democratie in de Verenigde Staten, met aandacht voor de historische grondslagen voor de presidentsverkiezing van Donald Trump en diens invloed op de democratische rechtsstaat.  
Voorschoten : Bot Uitgevers, 2024  
**t367202 - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wijk, de, Rob / Het nieuwe ijzeren gordijn

De Oekraïneoorlog dwingt Europa zich aan te passen aan een nieuwe tijd. Hierin liggen ook kansen om de welvaart en veiligheid van Europa beter te verankeren.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2024  
**t368164 poli - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Witteman, Lise / Wie let er op Brussel?

Kritisch pleidooi voor beter toezicht op politici en machthebbers binnen de Europese Unie.  
Amsterdam : Follow the Money, 2024  
**t368113 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Economie

#### Leijten, Renske / Leuker kunnen we het niet maken

Persoonlijk verslag van de voormalig SP-politica (1979) over de toeslagenaffaire en de rol van advocaat Eva González Perez (1973), die de misstanden aan het licht bracht.  
Haarlem : Xander, 2024  
**t368005 waar poli - V - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Keulen, van, Alex / Wat de gek ervoor geeft

Een bijzonder inkijkje in de wereld van het vastgoed.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t367341 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hijink, Marc / Focus

Inside portret van het Nederlandse miljardenbedrijf ASML en het verhaal van industriële innovatie en de internationale techstrijd om economische en militaire macht.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t367624 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Thomas / Over de wet

Bespreking van de wetten, waarmee de toon gezet wordt voor de latere sociale ethiek en rechtsfilosofie.  
Zoetermeer : Meinema, 2005  
**t352453 filo - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Rechtswetenschap

#### Weski, Inez / Het geluid van de stilte

Persoonlijk verhaal van de Nederlandse strafrechtadvocate (1955) over haar arrestatie in 2023, toen zij naar een onbekende, ondergrondse plaats in isolatie werd weggevoerd, de traumatische gebeurtenissen die daarop volgden en haar vastberadenheid om haar rol als geheimhouder te blijven vervullen.  
Amsterdam : Lux, 2024  
**t367913 waar - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Thuijs, Frans / Galg & rad

Overzicht van gerechtelijke uitwassen in het 17e- en 18e-eeuwse Nederland, aan de hand van representatieve rechtszaken waarbij lijfstraffen werden opgelegd. Met speciale aandacht voor de ongelijkheid waarmee de straffen werden toegekend. Met zwart-witfotos en -illustraties.  
Gorredijk : Noordboek, 2024  
**t367810 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Carrie / De campingmoord en nog 13 spraakmakende Nederlandse moordzaken ontrafeld door de makers van Moordzaken, de podcast

Bundeling true crime-verhalen over veertien spraakmakende, opgeloste Nederlandse moordzaken.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2024  
**t368045 waar - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Liem, Marieke / Mythen over moord

Overzicht van feiten en mythen over dodelijke agressie in Nederland, aan de hand van een grondige analyse van ruim vijfduizend gevallen van moord en doodslag sinds 1992. Met aandacht voor hoe deze vormen van geweld de sociaal-maatschappelijke ontwikkelingen in Nederland weerspiegelen.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2024  
**t367915 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vries, de, Peter R. / Ik beloof je dat ik honderd word

Logboekfragmenten van de in 2021 door een aanslag omgekomen misdaadverslaggever Peter R. de Vries over het Marengo-proces, aangevuld met dagboekfragmenten van zijn zoon Royce de Vries. Met kleurenfotos.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t352797 biog - V - 27br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jacobsen, Annie / Kernoorlog

Hypothetisch maar op uitgebreid onderzoek gebaseerd scenario waarin Noord-Korea een atoombom afvuurt op Amerika, en de beschrijving van de 24 minuten tussen de fatale druk op de knop en het einde van de wereld. Met zwart-witfotos en -illustraties.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367392 - V - 23br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Psychologie - Occulte wetenschap

#### De taal van tast

In de special De taal van tast wordt tast van verschillende kanten belicht. Van aanrakingen op het lichaam en het lezen van tactiele tekeningen tot de nieuwste tactiele display en voelbare maquettes. Het bijbehorende reliefwerk is los aan te vragen bij klantencontact.  
Grave : De Voorste Kamer, 2024  
**t368076 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bennett, Max / Een kleine geschiedenis van intelligentie

Beschrijving van de geschiedenis van intelligentie aan de hand van vijf neurowetenschappelijke doorbraken, en welke inzichten deze kunnen bieden voor het navigeren van een technologische toekomst. Met afbeeldingen.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t367304 - V - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Wachter, Dirk / Liefde

Beschouwingen over de liefde en de instandhouding van een duurzame relatie. Met zwart-wittekeningen.  
Leuven : LannooCampus, 2023  
**t366901 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Neff, Kristin / Werkboek mindful zelfcompassie

Stap voor stap leren jezelf te accepteren, innerlijke kracht op te bouwen en te groeien.  
Amsterdam : Uitgeverij Nieuwezijds, 2019  
Met index, literatuuropgave  
**t367186 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schilperoord, Inge / Windstilte

Persoonlijk relaas van de Nederlandse schrijfster (1973) over de dood van haar grootmoeder en de verwerking van het verlies door het bezoeken van begraafplaats Oud Eik en Duinen in Den Haag.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2023  
**t367036 psyc - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Valent, Annemiek / En dan is het jouw kind dat alles overstijgt

Het ervaringsverhaal van een ambulancechauffeur, die opgeroepen wordt voor een ongeval waarbij de omgekomen jongen haar zoon blijkt te zijn. Een verhaal van verlies, rouw en er uiteindelijk weer bovenop komen.  
Haarlem : M , 2021  
**t367200 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Opvoeding - Onderwijs - Vorming

#### Veltman, Laurens J. / Help! Mijn kind verdwijnt in social media of gamen

Praktische gids voor ouders en opvoeders om de digitale patronen van hun kinderen te doorbreken en hen te bereiken via hun belevingswereld. Met illustraties.  
Enschede : BoekenGilde, 2023  
**t368029 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zwinkels, Marieke / Kinderen van nu

Praktische gids voor ouders en opvoeders voor het opvoeden van kinderen in de 21e eeuw, inclusief persoonlijke verhalen, oefeningen en tips.  
Amsterdam : AnderZ, 2024  
**t366976 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Berg, van den, Rhodé / Geboorte van een ouder

Handreiking over de mentale aspecten van ouderschap voor de geboorte van het kind.  
's-Gravenhage : Acco Uitgeverij B.V., 2023  
**t366693 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Nog niet uitgekeken

Voorbeeldvragen, tips en ervaringsverhalen geschreven voor mensen die op latere leeftijd minder goed gaan zien. Ook geschikt voor familie en naasten en professionals.  
Nederland : Kennis Over Zien, 2023  
**t366827 blin verh - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen

#### Jacobs, Marc / Van aardbeving tot zoönose

Auteurs bespreken hoe wiskundige modellen wel en niet ingezet kunnen worden.  
Zutphen : Mazirel Pers, 2023  
**t366885 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Basten, Jeroen / ChatGPT voor beginners

Inleiding in kunstmatige intelligentie en de toepassing van ChatGPT. Met fotos en illustraties.  
Elst : VanDorp Educatief, 2023  
**t367228 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Modderkolk, Huib / Dit wil je écht niet weten

Onderzoek naar de schaduwkanten van de online samenleving.  
Amsterdam : Uitgeverij Podium, 2024  
**t367249 - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bird, Kai / Oppenheimer

Portret van Oppenheimer (1904-1967), briljant natuurkundige en directeur van het Manhattan Project die na de Tweede Wereldoorlog waarschuwde voor de gevaren van kernwapens.  
Amsterdam : J.M. Meulenhoff, 2024  
**t367339 biog - V - 51br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Monteil, Claudine / Marie Curie en haar dochters

Over de levens en carrières van natuur- en scheikundige en tweevoudig Nobelprijswinnaar Marie Curie (1867-1934) en haar dochters, scheikundige Irène Joliot-Curie (1897-1956) en pianiste, schrijver en diplomaat Denise-Ève Curie Labouisse (1904-2007).  
Amsterdam : Querido Facto, 2022  
**t367221 biog - V - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Peña-Guzmán, David M. / Wanneer dieren dromen

Bespreking van de uitkomsten van recent wetenschappelijk onderzoek naar hoe en waarom dieren dromen, waarbij de auteur tevens ingaat op de filosofische implicaties van het dierlijke nachtbewustzijn.  
Gorredijk : Noordboek, 2023  
**t367162 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Broeksma, Anne / Een verhaal met schubben

Persoonlijke verhalen over een zoektocht naar het schubdier, het meest gestroopte zoogdier ter wereld. Met aandacht voor magische rituelen, koloniale geschiedenis, evolutie, ecotoerisme en meer. Met enkele zwart-witillustraties.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t367159 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Droog, Irwan / Wally en wij

Reisbeschrijving van de Nederlandse auteur (1984) die in de voetsporen treedt van Wally, de jonge en vermoeide walrus die in 2021 langs de kust van West-Europa reisde. Onderweg schetst de auteur een beeld van mens-dierrelaties in een veranderende wereld.  
Amsterdam : Thomas Rap, januari 2024  
**t366651 dier reis waar - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schaik, van, Carel / Levenslessen van de oermens

Beschouwing over de evolutionaire psychologie van de mens, met een pleidooi voor een menselijker wereld met meer ruimte voor fysieke interactie en minder focus op individualiteit en technologie.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2024  
**t367917 - V - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Menskunde - Geneeskunde - Gezondheidszorg - Lichaamsoefening en sport

#### Reekers, Jim / De medische omerta

Kritisch relaas over de zwijgcultuur binnen de gezondheidszorg in Nederland en de gevolgen van marktwerking in de medische sector.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t352070 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Crijns, Lodewijk Ivo / De belofte van een arts

Arts Lodewijk Ivo Crijns heeft veel hoeken van de medische praktijk van dichtbij meegemaakt. In dit boek deelt hij zijn ervaringen.  
Zutphen : Walburg Pers, 2024  
**t366883 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wijngaarden, van, Els / Voltooid leven

In dit boek stelt auteur vragen die horen tot de meest elementaire van ons bestaan: wat is een goed leven, en wanneer is dat voltooid?  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2016  
**t366587 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Overveld, van, Agnes / Windkracht 6

Geschiedenis van de bijzondere vriendschap tussen een vrouw die hersenvliesontsteking heeft gehad en daar nog steeds de gevolgen van ondervindt, en een blinde vrouw.  
Nijkerk : gedistribueerd door Uitgeverij van Brug, 2015  
**t352649 biog psyc - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Toeps, Bianca / Deze autist ging naar Japan

Persoonlijk verslag van een autistische vrouw over haar verhuizing naar Japan.  
Zeist : Blossom Books, 2023  
**t367352 waar - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Harrison, Dick / De Zwarte Dood

Geschiedenis en achtergronden van de pestepidemie die rond 1350 Europa teisterde.  
Utrecht : Uitgeverij Omniboek, 2021  
**t367034 - V - 33br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Weerd, van der, Tom / Prio 1

Bundeling herinneringen en anekdotes van de auteur over zijn werkzaamheden als brandweerman in Kampen.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
**t367825 biog - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hughes, Mark / Max Verstappen, niet te stoppen

Beschrijving van het autosportleven van coureur Max Verstappen (1997) tot nu toe.  
Amsterdam : Spectrum, 2023  
**t352071 biog - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kooijmans, Luuc / De dag dat wielrennen weer leuk werd

Verhalen en anekdotes over het leven en de wielercarrière van de Nederlandse profwielrenner Mathieu van der Poel (1995).  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367631 spor - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Robben, Jaap / Wantij

Verslag van een wadwandeling naar Schiermonnikoog die minder meditatief verloopt dan verwacht, waarbij de Nederlandse schrijver (1984) probeert te zien wat onzichtbaar is.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2024  
**t368090 filo - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Egmond, van, Michel / Voetbal kijken met Van Basten

Verzameling persoonlijke verhalen over voetbal en de wereld daaromheen.  
Amsterdam : Inside, 2023  
**t367241 spor verh - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vuure, van, Rob / De Kromme

Feiten, anekdotes en wetenswaardigheden over de voormalig voetballer en trainer (1944), die onder meer de Europa Cup en de UEFA Cup won met zijn club Feyenoord. Met zwart-witfotos.  
Deventer : Edicola Publishing b.v., 2023  
**t366629 biog spor - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Bord-, denk- en kansspelen enz. - Handenarbeid enz. Huishoudkunde enz.

#### Club Geluk en de fantastische truien

Werkbeschrijvingen voor het breien van twaalf truien met een komische noot, zoals een hamburgertrui, tattootrui en haaientrui met bijpassende zwembroek.  
Amsterdam : NwA'dam, 2016  
**t366691 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bloemen, Karin / Haken à la Bloemen

Werkbeschrijvingen voor draagbare haakprojecten met gestreepte patronen van de bekende Nederlandse cabaretière en zangeres Karin Bloemen. Met foto’s en illustraties.  
Amsterdam : l.s., 2023  
**t352887 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Callard, Sarah / 100 granny squares

Werkbeschrijvingen voor het haken van honderd verschillende decoratieve tegeltjes. Met kleurenafbeeldingen.  
Amsterdam : Forte Creatief, 2023  
Met register  
**t366978 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Eaton, Jan / Nieuwe haaktechnieken

Handboek voor zowel traditionele als hedendaagse haaktechnieken.  
Kerkdriel : Librero, 2017  
**t368022 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Krukkert, Christel / Vrolijke vogels haken

Plat gehaakt van huismus tot flamingo. Alle haaktechnieken worden duidelijk uitgelegd en geïllustreerd, zodat ook beginnende hakers met de patronen aan de slag kunnen.  
Amsterdam : Forte Creatief, 2024  
**t366708 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Luijken, Jo An / Sokken haak je zo!

Werkbeschrijvingen met kleurenfoto's voor het haken van sokken.  
Baarn : Forte Creatief, 2015  
**t366602 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Phelps, Isela / Breien met breiringen

Uitleg van de basistechnieken, gevolgd door werkbeschrijvingen van een aantal kledingstukken.  
Kerkdriel : Librero, 2013  
Met reg  
**t352211 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Beukers, Lot / Afvallen zonder bullshit

Persoonlijk getinte adviezen over het aanleren van een eetpatroon gebaseerd op een negatieve energiebalans en het monitoren van een persoonlijk caloriebudget, met veertig voedzame recepten. Met kleurenfoto’s.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2024  
Met register  
**t368026 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dijkinga, Rineke / Alles draait om je hormonen

Heldere uitleg over hoe je hormoonsysteem werkt en waarom alles hierom draait.  
Sellingen : WVHE, 2015  
**t368024 - V - 26br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jakobsen, Paskal / Ruige kost

Hobbykok Paskal Jakobsen van de band Bløf en sterrenchef Edwin Vinke tonen hun liefde voor Zeeland en lekker eten.  
Amsterdam : Carrera Culinair, 2020  
Met register  
**t366887 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Palm, Sue, Kim / Zoet zonder suiker

De lekkernijen van SUE om zelf te maken. De geraffineerde suikers zijn vervangen door gezondere alternatieven zoals onder andere ahornsiroop en kokosbloemsuiker. Voor wie gezonder, maar wel lekker, wil snoepen.  
Haarlem : Becht, 2023  
Met register  
**t367037 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Pérès-Labourdette, Enzo / Heel Holland bakt vegan

Franse vegan bakrecepten van Enzo, de thuisbakker van Nederland.  
Utrecht : Kosmos, 2023  
Met register  
**t366655 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Toet, Nick / BBQ-en met Nick

65 BBQ-recepten.  
Amsterdam : Carrera Culinair, 2023  
Met index  
**t367628 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Toub, Mounir / Het ramadan kookboek

Het ramadan kookboek bevat de lekkerste recepten uit Mounirs eerdere kookboeken Lekker Arabisch, Vega Arabisch en Snel Arabisch en geeft daarnaast antwoord op de zestien meest gestelde vragen over de ramadan.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2024  
Met register  
**t367170 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Techniek

#### Hendriksen, Marieke / Het grote dropboek

Bespreking van de geschiedenis van drop, met name in Nederland. Met zwart-witfotos en -illustraties.  
Meppel : Just Publishers, 2024  
**t367820 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Keuken, Teun van de / De mens is een plofkip

Bespreking van de maatschappelijke gevolgen van onverantwoordelijke voedselproductie en -marketing door de voedselindustrie, met een perspectief op een gezondere toekomst.  
Amsterdam : Thomas Rap, 2024  
**t367558 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Molenaar, Marjoleine / Verboden boeken

Beschouwingen over boekencensuur, met historische voorbeelden van bekende en minder bekende boeken die gecensureerd werden en aandacht voor de vraag wat een boek verboden maakt.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2024  
**t367428 - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jensen, Lotte / Wij en het water

Geschiedenis van de strijd tegen het water in Nederland, met aandacht voor de dreiging van het water in de culturele verbeelding.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2022  
**t367227 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Kunst; algemeen - Beeldende kunst

#### Brokken, Jan / De ontdekking van Holland

Geschiedenis van de kunstenaarskolonie in Hotel Spaander in Volendam, waar vanaf 1881 schilders uit de hele wereld naartoe kwamen. Met illustraties en foto's.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t367150 - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Muziek - Dans - Toneel - Film

#### Eichler, Jeremy / Echo van de tijd

Muziek filosofische verhandeling over de relatie tussen het culturele geheugen en klassieke muziek in de nasleep van de Tweede Wereldoorlog. Met foto’s en illustraties in zwart-wit.  
Amsterdam : Spectrum, 2023  
**t368019 - V - 28br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zonneveld, van, Boris / Paul Elstak

Biografie over Paul Elstak.  
Amsterdam : Amsterdam Books, 2022  
**t366625 biog - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Ingen, van, Peter / Dat is Jaap

Biografie van de Nederlandse topviolist en sterdirigent (1960).  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t367222 biog - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oldenburger, Leo / Henny Vrienten

Verhaal van de Nederlandse muzikant, componist en tekstdichter (1948-2022).  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2024  
**t368014 biog - V - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Karaty, Dan / If I'm being honest

Persoonlijk relaas van de Amerikaanse televisiepersoonlijkheid, danser en choreograaf (1976) over zijn alcoholverslaving, zowel voor, tijdens als na zijn opname in een verslavingskliniek.  
Amsterdam : Boekerij, 2023  
**t351923 biog - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Breij, de, Claudia / In de kantlijn van de tijd

Persoonlijke briefwisseling tussen Claudia de Breij (1975) en Paul van Vliet (1935-2023).  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t351950 - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Duin, van, André / Alles over André

Memoires van de bekende Nederlandse komiek, zanger en presentator (1947), waarin zijn 60-jarige carrière uiteengezet wordt. Met foto’s en illustraties.  
Deventer : Edicola Publishing, 2024  
**t367912 biog - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Veen, van, Herman / Seizoenen

Persoonlijke reflecties van de Nederlandse muzikant en artiest Herman van Veen (1945).  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2023  
**t366603 biog - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Langedijk, Marcel / Hans Klok

Een jaar uit het leven van de Nederlandse illusionist (1969). Met foto’s.  
Amsterdam : Thomas Rap, 2023  
**t352018 biog - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Perry, Matthew / Friends, lovers en het Grote, Verschrikkelijke Ding

Persoonlijk relaas van de acteur uit de populaire televisieserie 'Friends' over zijn leven en worsteling met verslaving. Met foto’s.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t352628 biog - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Streisand, Barbra / Mijn naam is Barbra

Autobiografie van de Amerikaans zangeres, actrice, producente en filmregisseuse Barbra Streisand (1942), over haar leven en carrière. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Vip, 2023  
**t352896 biog - V - 67br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Taal- en letterkunde

#### Palmen, Connie / Voornamelijk vrouwen

Een ode aan vrouwelijke kunstenaars en een verkenning van het eigen schrijverschap van de auteur (1955)  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t351899 vrou lite - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Voskuil, J.J. / Martelaarschap

Dagboek 3 - Dagboeken van de Nederlandse schrijver (1926-2008) over de periode 1965-1974. Vervolg op: t347842 Wordt gevolgd door: t368796  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2023  
Met register  
**t352968 biog - V - 42br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mantel, Hilary / Schrijver zijn

Overpeinzingen, ervaringen en inzichten van Hilary Mantel over het schrijverschap.  
Amsterdam : Meridiaan Uitgevers, 2024  
**t367204 - V - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Eeuwige almanak

Poëtische almanak met passende puntdichten voor speciale gelegenheden op elke dag van het jaar.  
Amsterdam : Nijgh & Van Ditmar, 2023  
**t366680 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Andreus, Hans / Je bent zo mooi anders

Prachtige selectie tijdloze, liefdevolle gedichten van Hans Andreus.  
Amsterdam : Leopold, 2024  
**t366863 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Chabot, Bart / Ooievaarsblues

Poëziebundel met oud en nieuw werk van de auteur.  
Amsterdam : Stichting Collectieve Propaganda van het Nederlandse Boek, 2024  
**t366614 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Jeune, Eva / Eclips

Dichtbundel tussen donker en licht, waarbij lichtvoetigheid wordt afgewisseld door zwaartekracht. De bundel bevat tevens enkele stadsgedichten over Nijmegen.  
Soest, 2024  
**t367239 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Atangana Bekono, Simone / Marshmallow

Gedichten over liefde, lichaam, identiteit en geweld waarin twee stemmen die ooit lieflijk samenklonken met elkaar botsen.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2024  
**t366975 - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vendel, van de, Edward / Kom nog even naar mij kijken straks

Bundel van tien gedichten over het thema 'thuis'.  
Gent : Poëziecentrum, 2024  
**t352725 - V - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Geschiedenis

#### Waalderbos, Carry / Verborgen verleden

Verhalen over de stambomen van bekende Nederlanders uit het gelijknamige programma, voorzien van tips om je eigen stamboom in kaart te brengen. Met kleurenillustraties en -foto’s.  
Amsterdam : Meulenhoff, 2024  
**t367559 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Heuts, Leon / Leve de chaos

Persoonlijke en cultuurfilosofische reflecties over chaos en generationele trauma’s, waarbij de Nederlandse schrijver en hoofdredacteur (1969) reflecteert op zijn getroebleerde relatie met zijn moeder.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2024  
**t367976 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wijnberg, Rob / Voor ieder wat waars

Pleidooi voor een herwaardering van het begrip waarheid als verbindende factor binnen de maatschappij.  
Amsterdam : De Correspondent, 2023  
**t352292 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brouwer, Judith / Wat schaft de pot?

De auteurs van Wat schaft de pot? brengen vanuit verschillende disciplines eetcultuur in Nederland en Nederlandse eetcultuur in het buitenland ter tafel.  
Gorredijk : Sterck & De Vreese, 2024}  
**t366973 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Donders, Roy / Gewoon Royke

Stilist, kapper en volkszanger Roy Donders (1991) vertelt openhartig over zijn leven in en buiten de spotlights.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t368028 biog - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Harrison, Dick / Heksenjacht

Historisch overzicht van de grote heksenprocessen en de gewelddadige heksenvervolgingen in Europa waarbij vele duizenden vrouwen om het leven kwamen, met speciale aandacht voor de vervolgingen in West-Europa in de zestiende en zeventiende eeuw. Met foto’s en illustraties.  
Utrecht : Uitgeverij Omniboek, 2024  
**t367033 hist - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Broekaert, Joel / De wereldgeschiedenis in twaalf bonen

Cultuurhistorische verhalen waarin de culinair journalist en historicus (1982) de wereldgeschiedenis duidt aan de hand van twaalf bonen. Met illustraties.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
**t368167 - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Bale, Anthony / Op reis in de Middeleeuwen

Beschrijving van de middeleeuwen aan de hand van reisverhalen van geleerden, spionnen en heiligen, van West-Europa tot het Verre Oosten, naar de Antipoden en de uiteinden van de wereld. Met zwart-witillustraties.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2023  
**t366654 - V - 24br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blankfeld, Keren / Een liefde in Auschwitz

Waargebeurd liefdesverhaal over een jonge vrouw en man die verliefd werden in Auschwitz, zonder het van elkaar te weten de Tweede Wereldoorlog overleefden en elkaar pas zeventig jaar later terugzagen. Met zwart-witafbeeldingen.  
Amsterdam : Boekerij, 2024  
**t367151 waar oorl - V - 25br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boer, den, Hester / Kamp Erika

Verslag van een persoonlijke zoektocht naar de gruwelijke geschiedenis van het Duitse concentratiekamp Erika dat gelegen was in de bossen bij Ommen.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2023  
**t367623 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kropman, Rosanne / Het donkerste donker

Geschiedenis van het vernietigingskamp Sobibor, met verhalen van de laatste overlevenden en met aandacht voor de moeizame omgang in Polen met het Holocaust-erfgoed. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Nieuw Amsterdam, 2023  
**t367629 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lafon, Lola / Als je naar dit lied luistert

Persoonlijk verslag van de Franse schrijfster over de nacht die ze doorbracht in het Anne Frank Huis in Amsterdam.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2023  
**t367371 oorl - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Elke provincie een eigen Gouden Eeuw

Verkenning van het begrip Gouden Eeuw, die aandacht besteedt aan de geschiedenis en bloeiperiodes van alle provincies van Nederland. Met afbeeldingen in zwart-wit.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t367395 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blom, Onno / Oorlogsduif

Verslag van de zoektocht van de auteur naar het oorlogsverleden van zijn grootvader, die in het verzet zat, en zijn overgrootvader, die lid was van de NSB.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t367916 fami oorl psyc - V - 21br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Gompes, Loes / De vlucht wordt duur betaald

Vluchtverhalen van twee joodse families ten tijde van de Tweede Wereldoorlog, met aandacht voor de houding van de Nederlandse regering ten opzichte van de Nederlandse joden die Europa probeerden te ontvluchten. Met zwart-witafbeeldingen.  
Utrecht : Alfabet Uitgevers, 2024  
**t367560 waar jood - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Knoop, Hans / De Joodsche Raad

Beschrijving van de activiteiten van de Raad (1941-1943) en vooral van de voorzitters, waarbij met name morele en ethische vragen rond hun optreden behandeld worden.  
Meppel : Just Publishers, 2024  
Met register  
**t367333 - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Krane, Johannes / De oorlog die mijn ouders niet hoorden

Persoonlijk relaas van de auteur, die als kind tijdens de Tweede Wereldoorlog samen met zijn broer als de ogen en oren van zijn dove ouders moest fungeren om te overleven.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2024  
**t368168 oorl - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Krimp-Schraven, Renske / Tewerkgesteld

Auteur brengt de ervaringen met de Arbeitseinsatz tot leven en maakt duidelijk hoe de Nederlandse samenleving en de mannen zelf na de oorlog met deze pijnlijke geschiedenis zijn omgegaan.  
Amsterdam : Boom, 2024  
Met register  
**t367626 waar oorl - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Michielsen, Dido / De verloren oorlog

Schrijver Dido Michielsen houdt dit jaar de 4 mei-voordracht. Haar lezing wordt in de jaarlijkse dubbeluitgave 4 en 5 mei afgewisseld met een lezing over vrijheid door mensenrechtenactivist Lilian Gonçalves-Ho Kang You.  
Amsterdam : Nationaal Comité 4 en 5 mei, 2024  
**t367545 - V - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zweden, van, Corien / Het geloof van mijn vader

Relaas van de schrijfster over de worstelingen van haar vader met het geloof tijdens de Tweede Wereldoorlog en welke invloed dit heeft op haar eigen leven.  
Amsterdam : De Bezige Bij, 2024  
**t367391 biog - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hertog, den, Marchien / Het verhaal van Nederland

Geschiedenis van het Nederlandse koningshuis vanaf de 15e eeuw. Met volop afbeeldingen.  
Amsterdam : Uitgeverij Nieuw Amsterdam, 2024  
**t367032 biog - V - 14br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Borgman, Wilma / Het raadsel Rutte

Politiek journalisten Ron Fresen en Wilma Borgman hebben Rutte honderden keren gesproken, waargenomen en geanalyseerd. Daarnaast hebben ze betrokkenen geïnterviewd die hem jarenlang van heel dichtbij hebben ervaren: vicepremiers uit alle kabinetten, ministers, belangrijke partijgenoten en vrienden. Dit boek werpt een nieuwe blik op de binnenwereld van de langstzittende premier van Nederland.  
Amsterdam : Uitgeverij Balans, 2024  
**t367502 biog poli - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vriend, Eva / Het eiland van Anna

Geschiedenis van het verdwenen eiland Schokland aan de hand van het levensverhaal van een vissersdochter, die na de ontruiming van het eiland werd geboren, maar het beschouwde als thuis.  
Amsterdam : Uitgeverij Atlas Contact, 2024  
**t367494 - V - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dis, van, Adriaan / De kolonie mept terug

Essay over de doorwerking van het kolonialisme in de huidige tijd, waarbij de Nederlandse schrijver (1946) aan de hand van het werk van Rudy Kousbroek over Nederlands-Indië zijn licht laat schijnen over de impact van witte arrogantie en het belang van postkoloniaal bewustzijn.  
Amsterdam : Uitgeverij Augustus Atlas Contact, 2024  
**t366692 - V - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oostindie, Gert / Rekenschap

Beschrijving van de koloniale geschiedenis van Nederland en een actuele kijk op het vraagstuk van herstel'. Met zwart-witfotos en -illustraties.  
Amsterdam : Boom, 2023  
Met register  
**t367203 - V - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Honings, Rick / Ontdekking van Insulinde

Historisch onderzoek naar reisverslagen van Nederlanders over Indië, uit de vroege negentiende eeuw. Met aandacht voor de weerslag van koloniale stereotypen die in deze tijd ontstonden. Met illustraties en foto’s.  
Amsterdam : Prometheus, 2023  
**t366972 hist reis - V - 37br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brandt Corstius, Jelle / Spullen brengen

Verslag van een reis dwars door Europa naar het Oekraïense front.  
Amsterdam : Das Mag Uitgevers, 2024  
**t367053 verh - V - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Brill, Paul / Wie over vrede spreekt, heeft moed

Beschouwingen van Nederlandse schrijvers, overwegend van Joodse afkomst, over de oorlog in Israël en Gaza sinds de aanslag van Hamas op 7 oktober 2023, de complexiteit van de Palestijnse kwestie en de emoties die het huidige conflict in de samenleving oproept.  
Amsterdam : Prometheus, 2024  
**t366933 - V - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lee, Sung-Yoon / De zus

Portret van Kim Yo-jong, de zus van dictator Kim Jong-un, een van de machtigste en meest gevreesde vrouwen ter wereld. Met aandacht voor haar rol in het Noord-Koreaanse regime. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : HarperCollins, 2024  
Met literatuurverwijzingen  
**t367460 poli - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Segal, Lore / Huizen van anderen

Persoonlijk levensverhaal van de joodse auteur (1928) die na de inval van Hitler in Oostenrijk in 1938 met het Kindertransport naar Groot-Brittannië vluchtte. Als tienjarig meisje werd ze ondergebracht bij verschillende Britse gezinnen. Met zwart-witfoto’s.  
Amsterdam : Cossee, 2024  
**t367927 oorl - V - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morren, Paul; Schuermans, Willy / Atatürk

Biografie van Mustafa Kemal Ataturk (1881-1938).  
Leuven : Garant, 2000  
Met lit. opg., reg  
**t366653 - V - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en volkenkunde

#### Kluyver, de, Adwin / De eilanden van goed en kwaad

Markante verhalen over wonderlijke eilanden die door de eeuwen heen illustere figuren aantrokken en gebruikt werden voor wetenschappelijke, politieke en sociale experimenten. Met foto’s en illustraties.  
Amsterdam : Spectrum, 2024  
**t368027 - V - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zijl, van der, Annejet / Het sneeuwklokjesbos

Bundeling persoonlijke verhalen over de schoonheid van de duinen en de helende kracht van wandelen.  
Amsterdam : Uitgeverij Van Oorschot, 2024  
**t367463 verh - V - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Franssen, Pim / Een onmogelijk avontuur

Persoonlijk verslag van een autoreis door 27 Afrikaanse landen, waarbij de Nederlandse auteur tevens reflecteert op zijn eigen leven. Met kleurenfoto’s.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2024  
**t366873 waar reis - V - 15br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Noordervliet, Nelleke / Paleis op wielen

Literair reisverslag van een treinreis door India.  
Amsterdam : Ambo|Anthos, 2023  
**t367161 waar reis - V - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Tesson , Sylvain / Wit

Tussen 2017 en 2020 trok Sylvain Tesson met berggids Daniel du Lac steeds aan het eind van de winter enkele weken op ski’s over alle bergtoppen van de Alpen, van Menton in het zuidwesten naar Triest in het noordoosten.  
Amsterdam : Uitgeverij De Arbeiderspers, 2024  
**t367166 waar reis - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Voors, Tim / De Fishermen's Trail

Persoonlijk verslag in woord en beeld van het lopen van de Fishermens trail, een langeafstandspad langs de Portugese kust. Met foto’s en aquarel-illustraties in kleur.  
Amsterdam : Fontaine Uitgevers, 2024  
**t367393 - V - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Romans voor de jeugd

## AK = 0 tot 6 jaar

#### Bos, Miriam / Help! Een verrassing!

Suusje Eekhoorn heeft een verrassing bedacht voor August de Vos. Maar wat zou die verrassing zijn? August is bang dat hij er niets aan vindt. Hij houdt van rust, en Suusje doet juist graag wilde dingen. Komt dat wel goed? Prentenboek met kleurrijke illustraties. Vanaf ca. 3,5 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t366561 dier avon - J AK - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zoete, de, Hanneke / De Zoete Zusjes logeren bij tante Taart

De Zoete Zusjes logeren bij tante Taart. Zij heeft een eigen taartenwinkel en wint elk jaar de eerste prijs bij het taartenfestival. Als tante haar been breekt, doen de zusjes hun best de winkel draaiende te houden en zelf een winnende taart te bakken. Met kleurenillustraties. Voorlezen vanaf ca. 4 jaar, zelf lezen vanaf ca. 7 jaar.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2024  
**t367408 avon - J AK A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## A = 6 tot 9 jaar

#### Besten, den, Janny / Raadsels rond de molen

De tweeling Jens en Jolien (10) ontdekt onder het viaduct bij de molen een prachtige hut. Woont daar iemand? AVI-E5. Vanaf ca. 8 jaar.  
Apeldoorn : de Banier uitgeverij, 2021  
**t366889 avon fami - J A - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### De Cock, Michael / Rosie en Moussa voor altijd

Rosie verhuist met haar moeder naar een groot flatgebouw. Daar leert ze de jongen Moussa kennen. Samen beleven ze allerlei avonturen. Bevat: 'Rosie en Moussa', 'De brief van papa', 'Beste vrienden voor altijd' en 'Het geheim van Rosie en Moussa'. Vanaf ca. 6 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2018  
**t367301 avon - J A B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Driel, van, Marcel / Game helden tegen de dino's

Game Helden 3 - De Game Helden worden na een schoolreisje naar een dinopark naar de prehistorie geteleporteerd. Kunnen ze veilig terugkeren? Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 7 jaar. Vervolg op: t347171 Wordt gevolgd door: t352668  
Amsterdam : Billy Bones, 2022  
**t351186 avon - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Driel, van, Marcel / Game Helden tegen de piraten

Game Helden 4 - De Game Helden reizen naar de tijd van de zeepiraten om te voorkomen dat de kwaadaardige Leeuwin de bloedsteen vindt, een steen die haar onsterfelijk kan maken. Met kleurenillustraties. Makkelijk te lezen. Vanaf ca. 7,5 jaar. Vervolg op: t351186 Wordt gevolgd door: t368574  
Amsterdam : Billy Bones, 2022  
**t352668 avon - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Dumon Tak, Bibi / Een tijger in je bed

Wil je meer weten over tijgers? Lees wat ze kunnen, doen en wat ze meemaken. Is alles echt gebeurd? Ja, alles is waar! Met veel illustraties in kleur. Voorlezen vanaf ca. 5 jaar, zelf lezen vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2021  
**t367351 dier - J A - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lammers, Pim / Hoe beroof je een bank?

Max, Lotte en Bo hebben veel geld nodig. Ze willen de zwartvoetbunzing redden. Dat dier is bijna uitgestorven. Pestkop Joris wil helpen bij hun plan om een bank te beroven. Hoe weet Joris zo goed hoe dat moet? Met veel grappige tekeningen. Vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2020  
**t367092 avon humo - J A - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lewis, Gill / Winde Wildeling en het drakenei

Winde Wildeling 2 - Als Winde de Wildelingen ontmoet, weet ze dat haar leven nooit meer hetzelfde zal zijn. Dan ontdekt ze dat anderen het op hun kamp hebben voorzien en niet van plan zijn om op te geven. Met zwart-witillustraties met steunkleur oranje. Makkelijk te lezen. Vanaf ca. 8 jaar. Vervolg op: t348235  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t352504 avon - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loon, van, Paul / Verboden te lezen!

Dolfje Weerwolfje 26 - Als het volle maan is, veranderen Dolfje en Noura in weerwolven en dat mag niemand weten. Maar dan wordt het dagboek van Noura gestolen. Haar dagboek staat vol weerwolfgeheimen. Dolfje en Noura gaan op zoek naar de dief. Met kleurenillustraties. Makkelijk te lezen. Vanaf ca. 7,5 jaar. Vervolg op: t349332  
Amsterdam : Leopold, 2024  
**t367450 grie - J A - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Mous, Mirjam / Opzij voor Pietje Prinses!

Prinses Pietje beleeft drie stoere, sprookjesachtige avonturen, zoals het zoeken naar de schat van Duizend-en-een-nacht en het ontmaskeren van een valse prinses. Bevat: 'De spiegeltje spiegeltje verkiezing', 'Kaboutertjes bestaan wél!' en 'De schat van duizend-en-een-nacht'. Met illustraties in grijstinten. Vanaf ca. 7 jaar.  
Amsterdam : Van Holkema & Warendorf, 2023  
**t367097 spro dete - J A - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oliver, Jamie / Billy en het reuzenavontuur

Billy en zijn vrienden Anna, Mo en Gijs vinden een geheime ingang naar het verboden Woud van de Watervallen, een mysterieus en magisch bos. Daar wonen vreemde wezens, zoals de Sprankels, die de kinderen om hulp vragen. Met zwart-witillustraties. Voorlezen vanaf ca. 7 jaar, zelf lezen vanaf ca. 9 jaar.  
Utrecht : Kosmos Uitgevers, 2023  
**t351531 avon spro - J A - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Slee, Carry / Juf Braaksel en de gigantische ontploffing

Juf Braaksel 6 - De leerlingen van groep zeven zitten klaar om op schoolreis naar Texel gaan, maar dan duikt Juf Braaksel op. Ze neemt de leerlingen mee naar een griezelig kasteel in Zuid-Limburg, maar waarom juist dáárheen? Lotte, Thijs, Milou en Lucas gaan in het donkere bos op onderzoek uit. Met zwart-wittekeningen. Vanaf ca. 8 jaar. Vervolg op: t345870  
Amsterdam : Carry Slee, 2023  
**t351534 scho - J A B - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vendel, van de, Edward / Misjka

Als Roya (9, ik-persoon) met haar familie eindelijk een huis krijgt in Nederland, krijgt ze ook een huisdier: het dwergkonijntje Misjka. Maar op een dag is Misjka opeens verdwenen. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 8 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2022  
**t352113 soci - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Woest, Liesbeth / De droomversnelling

Als Pim en Noor in de zomervakantie bij opa en oma logeren, ontdekken ze een bijzondere machine: de droomversnelling. Van opa mogen ze er niet bij, want als je er te lang in gaat kun je vast komen te zitten Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 8 jaar.  
Gieten : Liesbeth Woest, 2022  
**t367276 avon spro - J A - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zoete, de, Hanneke / De Stoute Broertjes moppenboek

Verzameling korte moppen en raadsels, waarin de buurjongens van de Zoete Zusjes, de Stoute Broertjes, een grote rol spelen. Met grappige illustraties in blauw-wit. Vanaf ca. 9 jaar.  
Utrecht : Kosmos, 2024  
**t367046 humo - J A B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## B = 9 tot 12 jaar

#### Alexander, K.R. / Zeg maar niets meer

Nomi vindt in Alice, een pop die gebruik maakt van kunstmatige intelligentie, een onverwachte vriendin. Maar dan blijkt de pop haar eigen plan te trekken. Kan Nomi haar intelligente pop nog wel te slim af zijn?  
Alkmaar : Kluitman, 2024  
**t367280 grie - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Anderson, Laura Ellen / Regenboog Rea

Regenboog Rea 1 - De tienjarige Rea Grauw is als enige van haar vrienden zonder Weerkrachten geboren en dat is best onhandig in de Weerlanden. Een verboden avontuur naar aarde zet haar leven op zijn op. Met zwart-wit illustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Antwerpen : Davidsfonds Infodok, 2022  
**t367135 fant - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Benedis-Grab, Daphne / Ik zal je vinden

Olivia, Leo en Grace hebben een hekel aan Nick, de pestkop van de school. Als ze op schoolkamp gaan naar het bos worden ze samen met hem in een huisje geplaatst. De volgende morgen is Nick opeens verdwenen. Terwijl de politie onderzoek doet, gaan de drie zelf ook op zoek Vanaf ca. 11 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2024  
**t367555 thri scho - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Binsbergen, van, Liesbeth / Welkom bij de welpen

Scouts in actie 1 - Lau (10) is net verhuisd en hij vindt het lastig om vrienden te maken. Zijn juf zegt dat hij eens bij scouting moet gaan kijken. Zal hij daar wel vrienden kunnen maken? AVI-E5. Vanaf ca. 8 jaar.  
Heerenveen : Columbus, 2018  
**t352085 avon prot - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blume, Judy / Bent u daar, God? Ik ben het, Margaret

De 11-jarige Margaret verhuist van New York naar een klein dorpje in het zuiden van de Verenigde Staten. Ze maakt nieuwe vrienden aan wie ze belooft alles te delen, maar de echt spannende dingen durft ze alleen te delen met iemand die altijd bereid is naar haar te luisteren. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Volt, 2023  
**t367399 jepr - J B C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blyton, Enid / De Vijf in de knel

Julian, Dick, Anne, George en hond Timmy maken een fietstocht. Onderweg raken ze bevriend met Richard, die rijke ouders heeft. Als boeven Dick aanzien voor Richard, worden de kinderen opgesloten in een oud verlaten huis. Kunnen ze ontsnappen? Vanaf ca. 9 jaar.  
Antwerpen : Standaard Uitgeverij, 2021  
**t366627 dete - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Boeijen, Marieke / Zombies op school

Mick en Jimmy zijn beste vrienden. Tot Jimmy tijdens een repetitie voor de schoolmusical verdwijnt. Wanneer hij weer opduikt, lijkt hij een andere jongen. Kan Mick dit mysterie met zijn vrienden ontrafelen? Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Tielt : Lannoo, 2024  
**t367569 grie - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Douglas, Jozua / Bureau S.P.E.U.R.N.E.U.S. en het eilandmysterie

Bureau S.P.E.U.R.N.E.U.S. 3 - Hans Grietje is spoorloos verdwenen van het eiland Wiermonnikoog, en meneer De Bruin vermoedt een complot. Hij wil zijn zoon Lev meenemen op onderzoek, maar die weigert. Dan verdwijnt meneer De Bruin zelf ook. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t366539 dete humo - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Earle, Phil / Helden van de straat

Wanneer Peggy zwerfhond Beau van de straat redt, ontstaat er tussen hen een sterke vriendschap. Dan breekt de Tweede Wereldoorlog uit en wordt Peggy naar de kust gebracht voor haar veiligheid, waar het noodlot toeslaat. Maar Beau laat zijn kop niet hangen en bedenkt een plan. Vanaf ca. 10 jaar.  
Utrecht : KokBoekencentrum Uitgevers, 2024  
**t367323 oorl dier - J B - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Galiano, Enrico / De woordredders

Samen met een bende woordredders stort Samu zich in een avontuur vol geheimen, gecodeerde berichten en zelfs mysterieuze ontvoeringen.  
Amsterdam : Luitingh-Sijthoff, 2024  
**t367320 avon - J B - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Genova, Maria / Chatbotboy

Christan gebruikt chatbot ChatGPT om interessante teksten te schrijven waarmee hij Raina probeert te versieren via een nepprofiel op Instagram. Maar al snel dreigt zijn leugen ontdekt te worden. Met feiten, weetjes en oefeningen over het gebruik van chatbots. Vanaf ca. 10 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2023  
**t352762 avon - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### George, Nina / Daar zit een luchtje aan

De avonturen van Steef Superscheet 1 - Steef ontdekt de geheime superkracht van zijn scheten. Samen met zijn vriend Bobby gebruikt hij zijn talent om grappen uit te halen, maar ook bij een reddingsactie komen zijn superscheten goed van pas. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 8 jaar. Wordt gevolgd door: t367996  
Amsterdam : Witte Leeuw, 2023  
**t352092 scho - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Goldewijk, Yorick / De chaos in Loïs

Wanneer zijn vriendinnetje Lois ernstig ziek wordt, wil Maarten maar één ding. Dat ze weer beter wordt.  
Rotterdam : Maand van de Filosofie, 2024  
**t367305 psyc - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Guterson, Ben / De magie van de verboden toren

In een oude uitkijktoren ontdekken Zack (11) en zijn buurmeisje Ann (9) een medaillon met vreemde letters, en in de nacht zijn onverklaarbare lichtflitsen te zien. Kunnen ze dit mysterie oplossen? En wat houdt Ann voor Zack verborgen? Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Leopold, 2022  
**t352014 dete spro - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Hassing, Kevin / Mus & kapitein Kwaadbaard en De wraak van de furie

Mus en kapitein Kwaadbaard 4 - Venezuela is bezeten door een kwaadaardige furie. Mus en haar piratenvrienden gaan op zoek naar een manier om de furie uit te bannen. Met gekleurde illustraties. Voorlezen vanaf ca. 8 jaar, zelf lezen vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t347428  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t352759 avon spro - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Honingh, Tineke / Struikmeisje

Erie (12) observeert de bewoners van vakantiepark De Vliegenzwam vanuit de struiken. Ze wordt ontdekt door Bas, een jongen in een rolstoel. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Van Goor, 2023  
**t367132 avon - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Janzing, Jolien / Atta

Atta wil ook op jacht, zoals de mannen en jongens van haar stam. Ze raakt de weg kwijt en belandt bij een Neandervolk, waar de vrouwelijke stamleider haar niet wil laten gaan. Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t367129 hist - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kingma, Jeanet / Het luisterhout

Ardin (11) vindt in zijn ooms timmerwerkplaats een bijzonder stuk hout. Als hij erin begint te snijden, komt er s nachts een zwart hert op bezoek. Het neemt hem mee naar het magische Schemerwoud, waar hij de geheimen rondom zijn overleden vader ontrafelt. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Clavis, 2024  
**t366826 spro fami - J B - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kunst, Marco / Offline

Mike verhuist in 2046 naar Nieuw Babylon, een door computers en robots gebouwde stad. Zijn vriendin Demer blijft achter in de Aardelaar, waar alles nog handmatig gebeurt. Dan krijgt Mike een verontrustende waarschuwing en opdracht van een mysterieuze man. Mike moet de ondergang van de mensen verhinderen. Vanaf ca. 9 jaar.  
Haarlem : Gottmer, 2021  
**t367133 sfic - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kunst, Marco / Het touw en de waarheid

Kyra woont eenzaam op een eilandje in het zuiden en Ylan woont op een rotseiland in het noorden. Allebei besluiten ze te vertrekken, het onbekende tegemoet. Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 11 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t367590 avon - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Lark, Sarah / Mijn droompaard Storm

Manege Paardenhof 2 - Jessie zoekt met haar moeder een nieuwe manege. Ze ontmoeten een leuke jongen, maar haar favoriete paard wordt plotseling verkocht. Vanaf ca. 11 jaar. Vervolg op: t348233  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t352761 lief dier - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leonard, M.G. / De ijskinderen

Finn (5) wordt bevroren gevonden in het stadspark op een voetstuk van ijs. Zijn hart klopt nog, maar niemand kan hem wakker maken. Zijn grote zus Bianca vermoedt dat het zilveren boek dat hij uit de bibliotheek heeft geleend er iets mee te maken heeft. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t366610 spro avon - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Leonard, M.G. / De verborgen verrader

Dader op het spoor 5 - Alex (12) en oom Ben zijn uitgenodigd voor de eerste treinreis van de Solar Expres, maar tijdens de rit komen ze erachter dat de trein door iemand gesaboteerd is. Terwijl de op hol geslagen trein door Australië raast, gaan ze op zoek naar de saboteur. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 10 jaar. Vervolg op: t347375  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2024  
**t368169 avon dete - J B - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Loon, van, Paul / Raveleijn

Raveleijn 3 - Thomas leeft in Raveleijn, waar hij zal trouwen met Samira. Maar dan wordt Samira ernstig ziek. Ze heeft een virus dat zich snel verspreidt. Er bestaat maar één middel tegen het virus: het bloed van een duizend jaar oude draak. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 9 jaar. Vervolg op: t316227  
Amsterdam : Leopold, 2023  
**t352083 spro - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### McNicoll, Elle / Een soort vonk

Tijdens een schoolproject ontdekt Addie (11) dat in haar dorp (in Schotland) vroeger heksen vervolgd én gedood zijn. Als ze voor hen een monument wil oprichten, vindt iedereen haar 'raar'. Ze reageert nu eenmaal anders dan andere kinderen, ze heeft namelijk autisme. Durft ze de strijd aan? Vanaf ca. 10 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2020  
**t368015 scho psyc - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Meij, Sander / Het pretpark

De avonturen van Rutger, Thomas & Paco 3 - Rutger, Thomas en Paco zijn uitgenodigd voor de opening van een heel bijzonder pretpark: Pacoland! Als ze in de grootste achtbaan ter wereld gaan, komen ze voor een grote verrassing te staan. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 9 jaar. Vervolg op: t348961  
Amsterdam : Billy Bones, 2023  
**t351904 avon - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Menten, Tosca / De iglo van tante Friet en 113 andere 5-sterrenwoningen voor dieren

Grappige verhalen over fantastische dieren die wonen op unieke plekken, zoals in de iglo van tante Friet. Kun je huisstofmijt leren stofzuigen? En hoe vaak mag je een doucheslang douchen? Met gekleurde illustraties. Voorlezen vanaf ca. 7 jaar, zelf lezen vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Van Goor, 2023  
Met register  
**t352084 humo dier - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Minne, Brigitte / Opa astronaut

Tess wil dat de grote wens van haar zieke opa in vervulling gaat: een ruimtereis maken. Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 9 jaar  
Eke : De Eenhoorn, 2022  
**t367169 fami - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Morshuis, Marloes / De geest van het Besiendershuis

Zes kinderen komen via het Besiendershuis in Nijmegen in een andere tijd terecht. Kunnen ze ooit nog terugkomen? Met zwart-wit illustraties. Vanaf ca. 10 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2022  
**t352977 avon - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Norup, H.S. / Missie Toverheuvel

De 12 jarige Alfred komt in een wondere wereld terecht als hij gaat logeren bij zijn oma. Hij wordt vrienden met Saga die protesteert tegen de aanleg van een tunnel waar Alfreds vader aan werkt. Vanaf ca. 11 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2024  
**t367941 spro - J B - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oel, van, Justus / Hond en soldaat

Kalle (12, ik-persoon) vindt een puppy en neemt hem mee naar huis. De dag waarop hij zijn ongewone hond vond, speelt een grote rol in het leven van veel dorpsbewoners. Vanaf ca. 10 jaar.  
Rotterdam : Brave New Books, 2022  
**t367201 avon dier - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Oosterhuis, Ton / De wonderbenen van Umberto

De arme Italiaanse plattelandsjongen Umberto is de sterspeler van zijn plaatselijke voetbalclub. Hij trekt de aandacht van een scout van profclub Turijn, maar de plaatselijke maffia wil hem niet zomaar laten gaan. Met zwart-wittekeningen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij De Kring, 2023  
**t366617 avon spor - J B - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Postma, Jan / Wolf: Smokkelaars op het strand

Rechercheur Westra probeert met zijn twee zonen en hun speurhond te achterhalen wie de daders zijn van de moord op een Hilversumse taxichauffeur. Vanaf ca. 10 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2001  
**t367139 dete - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Reynolds, Jason / Ghost

Track 1 - Ghost rent al zijn hele leven maar is het rennen of vluchten? Op een dag wordt hij ontdekt door de coach van een hardloopteam die denkt dat Ghost een briljante sprinter zou kunnen worden. Als hij maar binnen de lijntjes kan blijven lopen. Vanaf ca. 11 jaar.  
Amsterdam : Condor, 2022  
**t367138 spor - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / Redders met de Kameleon

De tweeling Sietse en Hielke beleeft spannende uren als zij met hun boot meedoen aan een snelheidswedstrijd. Vanaf ca. 10 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2002  
**t352091 avon - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Roos, de, H. / De Kameleon opnieuw in actie

De tweeling Hielke en Sietse leren waterskiën en bedenken een plan om meer toeristen naar hun dorp te krijgen. Vanaf ca. 9 jaar.  
Alkmaar : Kluitman, 2001  
**t367888 avon - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Russell, Rachel Renée / Droomreis Parijs?!

Dagboek van een muts 15 - Nikki en haar band worden uitgenodigd voor een fotoshoot in Parijs! Helaas gaat roddelkoningin MacKenzie ook mee, en dat is nog maar één van de problemen. Dagboek met stripachtige zwart-wittekeningen. Makkelijk te lezen. Vanaf ca. 11 jaar. Vervolg op: t329094  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t352296 scho - J B - 7br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Schimmelpfennig, Roland / Vliegen als een bij

Een jongen wordt op school gepest en zijn ouders zorgen niet goed voor hem. Maar op een dag is het leven als een game: hij kan vliegen als een bij! Als hij in een bloem landt, is hij weer een jongen. Dan begint level 2: opstaan en klaarmaken voor school. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Ploegsma, 2023  
**t366658 fant - J B - 2br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sikkel, Manon / Thuis

Sara Paletti 2 - Sara Paletti bedenkt originele plannen om te voorkomen dat de flat waarin ze woont wordt afgebroken. Met gekleurde illustraties. Vanaf ca. 9 jaar. Vervolg op: t347243  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t352627 humo - J B - 3br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Stewart, Martin / Bridget van der Puff en de misbaksels

Bridget van der Puff 1 - Weeskind Bridget (9) heeft voor het eerst een echt thuis bij meneer Van der Puff. Het enige probleem: hij is bakker en Bridget is een ramp in bakken. Gelukkig komen haar misbaksels goed van pas wanneer de bakker uit wraak ontvoerd wordt door mevrouw Zuurbier. Met zwart-witillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2023  
**t367137 avon - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Veldkamp, Tjibbe / De jongen die van de wereld hield

Adem is een mogelijk kind: als zijn ouders elkaar ontmoeten, slaat er een vonk over en komt hij als geest tot leven. Hij doet er alles aan om zijn ouders bij elkaar te brengen en in een echt kind te veranderen, want hij kan niet wachten om te leven en op de wonderlijke wereld rond te lopen. Met zwart-wittekeningen. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2023  
**t366661 fant - J B C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Vriens, Jacques / Weg uit de Peel

Janneke droomt ervan om aan het harde leven van de veenarbeiders in de Peel rond de eeuwwisseling te ontsnappen en om verder te leren voor onderwijzeres. Vanaf ca. 10 jaar.  
Amsterdam : Van Holkema & Warendorf, 2022  
**t367411 hist - J B - 9br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Woltz, Anna / De spin en de sleutel

Elena (13) moet een hele maand bij het nieuwe gezin van haar tante logeren. Op de boerderij ontmoet ze de mysterieuze Atlas. Zijn zusje zegt dat hij de school in brand heeft gestoken en hij verdwijnt elke nacht. Toch móét Elena achter zijn geheimen zien te komen. Vanaf ca. 12 jaar.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2023  
**t352013 jepr psyc - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Zevenbergen, Zindzi / De reis van Manie Schaafijs

De jonge Francisco verlaat het eiland Madeira op zoek naar werk en geluk. Hij verstopt zich op een schip naar Zuid-Amerika en bereikt na vele tegenslagen uiteindelijk Suriname. Hier doet hij een ontdekking die zijn leven verandert. Met kleurenillustraties. Vanaf ca. 9 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij De Harmonie, 2023  
**t351787 hist fami - J B - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## C = 12 tot 15 jaar

#### Jonge, de, Tanja / Syntopia

Syntopia is de perfecte woonomgeving met zelfsturende auto's en zichzelf vullende koelkasten. Maar Timo heeft geen geld om er te wonen, hoe graag hij ook wil. Hij probeert toegang te krijgen via zijn klasgenote Robin. Al snel komt hij erachter dat zijn plannetje ook nadelen heeft. Vanaf ca. 12 jaar.  
Haarlem : Uitgeverij Holland, 2018  
**t352212 sfic - J C - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sassen, Erna / Kom niet dichterbij

Reva heeft niet alleen iets raars met seks, maar ook met eten. Haar problemen verergeren aanzienlijk als zij verliefd wordt op de intimiderende DJ, docent aan de theaterschool.  
Amsterdam, 2024  
**t367550 psyc - J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Spruit, Hilda / Geestverwanten

Geestverwanten 1 - Als Merthe erachter komt dat ze geadopteerd is, gaat ze samen met haar vriendinnen Fenneke en Anouk geesten opwekken om antwoorden op haar vragen te krijgen. Vanaf ca. 13 jaar. Wordt gevolgd door: t367273  
Zoetermeer : Uitgeverij Oleander, december 2016  
**t367272 avon grie - J C - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Spruit, Hilda / Verschijningen

Geestverwanten 2 - Na een bezoek aan een paragnost, zijn de paranormale krachten van Merthe (14) afgenomen. Toch wordt ze er op school mee gepest en krijgt ze weer geheimzinnige dromen. Hebben die iets te maken met het vermiste meisje? Merthe gaat met haar vriendinnen op onderzoek uit waarbij ze haar gave goed kan gebruiken. Vanaf ca. 13 jaar. Vervolg op: t367272 Wordt gevolgd door: t368647  
Alkmaar : Clavis, 2020  
**t367273 grie - J C - 16br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Venema, Ronald / De jacht op een tongzoen

Mijn onwijs eerlijke puberdagboeken 1 - In zijn dagboek schrijft de 14-jarige Ronald over familiegedoe, school en zijn geheime TongTop3. Met grappige zwart-wit illustraties. Vanaf ca. 13 jaar.  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2022  
**t366663 humo - J C - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Volbeda, Ludwig / Oever

In de meivakantie moet Jip voor school een zelfportret tekenen. Aan Jips tekenkunsten zal het niet liggen, maar een onzeker zelfbeeld maakt de opdracht tot een persoonlijke hel.  
Amsterdam : Em. Querido's Uitgeverij, 2024  
**t367326 psyc - J C - 5br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## D = 15 jaar en ouder

#### Bakhuis, Daniëlle / De executie

2048. Het Collectief is aan de macht. Vijf jongeren, onder wie Charlotte, Nathan, Hailey en Frankie (ik-figuren), hebben de wet overtreden en worden ter dood veroordeeld. Tijdens een liveshow op tv worden ze terechtgesteld. Een van de vijf krijgt de kans zichzelf vrij te pleiten. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Best of YA|Van Goor, 2019  
**t351687 sfic thri - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Beukenkamp, Greet / Niemand mocht het weten

Simone (14) is dolblij als haar buren haar vragen om als babysitter mee op vakantie te gaan naar Zeeland. Zo kan ze de woedeaanvallen van haar autistische broertje even ontvluchten. Maar het weekje weg waar ze zo naar uitkeek verandert in een nachtmerrie. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Clavis, 2024  
**t367527 psyc - J D - 13br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Blesgraaf, Heleen / De C is voor Celia

Als de familie van de 16-jarige Celia een eigen realityserie krijgt, komen de verhoudingen binnen het grote gezin met dertien broers en zussen op scherp te staan. Het lijkt wel alsof ze in bepaalde rollen worden geduwd, maar de makers wilden toch de realiteit laten zien? Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Moon Young Adult, 2023  
**t366540 fami psyc - J D - 10br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Garber, Stephanie / Caraval

De duisternis | Caraval 1 - Scarlett wil al jaren de mysterieuze voorstelling Caraval bezoeken, om te ontsnappen aan haar wrede vader en het naargeestige eiland Trisda. Als ze eindelijk wordt uitgenodigd en afreist naar Caraval, verdwijnt haar zus Donatella en begint een bizar en levensgevaarlijk avontuur. Vanaf ca. 15 jaar. Wordt gevolgd door: t367058  
Amsterdam : Uitgeverij Rainbow bv, september 2023  
**t366886 fant - J D - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Garber, Stephanie / Meester Legende

De duisternis | Caraval 2 - Tella wil het spel Caraval winnen om haar verdwenen moeder terug te vinden. Op weg naar de overwinning komt ze in aanraking met de gevaarlijke erfgenaam van de troon en de knappe, onbetrouwbare Dante. Maar is Caraval deze keer wel een spel? Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t366886 Wordt gevolgd door: t367059  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh-Sijthoff, 2018  
**t367058 fant - J D - 18br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Garber, Stephanie / Finale

De duisternis | Caraval 3 - De Fortunae zijn bevrijd en vormen een gevaar. De zussen Tella en Scarlet hebben elk zo hun uitdagingen. Ondertussen proberen ze er achter te komen of en met wie ze een relatie willen. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t367058  
Amsterdam : Uitgeverij Luitingh Sijthoff, 2019  
**t367059 fant - J D - 22br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Guron, Ravena / Dit boek is dodelijk

Als een van de populairste en rijkste leerlingen van de school wordt vermoord, raakt Jess meer betrokken bij het onderzoek dan verwacht. De jongen is namelijk op precies dezelfde manier overleden als een personage in een verhaal dat Jess heeft geschreven. Vanaf ca. 15 jaar.  
Amsterdam : Volt, 2023  
**t352974 thri scho - J D - 17br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Kneidl, Laura / Vergeet ons. Niet.

Raak me. Niet. 3 - Een jonge vrouw probeert haar ex-geliefde te vergeten. Wanneer zijn vader overlijdt vraagt haar broer of zij een beetje op hem wil letten. Ze kan geen nee zeggen, ook al weet ze dat ze haar eigen hart daarmee op het spel zet. Wordt gevolgd door: t369434  
Utrecht : Uitgeverij Zomer & Keuning, 2024  
**t367824 lief jepr - J D - 19br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Minkman, Jen / De wereld achter het water

De Eilandserie 2 - Leia (15) ontdekt samen met Walt eindelijk hoe de wereld buiten hun eiland Tresco eruitziet. Maar is de nieuwe maatschappij waarin ze terechtkomen wel zo veel beter? Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t347880 Wordt gevolgd door: t368317  
Rotterdam : Dutch Venture Publishing, 2020  
**t366884 fant - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Munckhof, van den, Hay / Wolvenvrouw

Kita leeft op de prehistorische toendra. Op een dag vindt ze het misbruikte lichaam van haar beste vriendin, en geeft de schuld aan de neanderthalers. Als ze beseft dat ze een fout heeft gemaakt, moet ze een levensgevaarlijke tocht door het dal van deze 'beestmensen' ondernemen. Vanaf ca. 15 jaar.  
Zwaag : Godijn Publishing, 2023  
**t366891 hist - J D - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Praag, van, Anna / Jona

Jona woont met zijn Joodse vader en grootmoeder in Amsterdam. Als hij een profielwerkstuk maakt over zijn oma, komt hij achter geheimen die zijn vader liever verborgen houdt. Vanaf ca. 15 jaar.  
Rotterdam : Lemniscaat, 2023  
**t366890 jood - J D - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sleegers, Inge / Wereld zonder water

De 18-jarige Nimue (ik-figuur) leeft in een van de laatste nederzettingen met drinkbaar water. Onder een strikt regime worden meisjes gedwongen tot een examen wie niet slaagt, verdwijnt. Vanaf ca. 15 jaar. Wordt gevolgd door: t367939  
Sint-Amands : Hamley Books, 12 mei 2022  
**t367937 sfic - J D - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Sleegers, Inge / Wereld van wanhoop

Arlenes eerste wapenfeit als President van Atlantis is het afschaffen van het verplichte examen voor meisjes en jongens verplicht stellen de stadsmuren te bewaken. Tegelijkertijd zorgt een zandstorm voor een grote dreiging. Vanaf ca. 15 jaar. Vervolg op: t367937  
Sint-Amands : Uitgeverij Hamley Books, 2023  
**t367939 sfic - J D - 12br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Strete, Craig / De vloek van de familie Darkland

De tiener Sees Jane Elkhart is half Indiaans, half wit. Wanneer ze voor het eerst haar grootvader en nichtje bezoekt, die in een vervallen huis wonen op de grond van haar vaders stam, ontdekt ze al gauw dat er iets duisters en gruwelijks in het huis moet hebben plaatsgevonden.  
Haarlem : In de Knipscheer, 2023  
**t366620 grie fami - J D - 11br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

#### Wallis de Vries, Mel / Toxic

Charlie (ik-persoon) heeft alles: ze is knap, populair en ze heeft een geheim. Een dag voor haar zeventiende verjaardag verdwijnt ze, en er wordt een grootschalig onderzoek opgezet. Charlie wordt wakker in een donkere ruimte en heeft slechts een paar uur om te ontsnappen. Vanaf ca. 15 jaar.  
Utrecht : Uitgeverij De Fontein Jeugd, 2023  
**t366665 thri - J D - 8br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

# Informatieve boeken voor de jeugd

## Wiskunde - Informatica - Natuurwetenschappen

#### Klomp, Kees / De regenmaker

Verhaal over het vogeltje Olla, dat op een bijzondere manier het bos redt.  
Nederland : Postcast, 2023  
**t352726 - J B - 1br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Land- en tuinbouw - Jacht en visserij

#### Horst, ter, Marc / Het eigenwijze huisdierenboek

Verhalen en weetjes over allerlei soorten huisdieren. Met gekleurde illustraties. Vanaf 10 jaar.  
Tielt : Lannoo, 2022  
**t367153 - J B - 4br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

## Kunst; algemeen - Beeldende kunst

#### Schuurman, Ida / Kasteel in zicht!

Elk kasteel heeft zijn eigen spannende verhaal. Lees ook over de functie en ligging van een kasteel, de geschiedenis, de bewoners, de kerkers en spoken van kastelen in Nederland en België. Met getekende kleurenillustraties. Vanaf ca. 9 t/m 12 jaar.  
Hilversum : Fontaine Uitgevers, 2017  
**t366660 - J B - 6br**   
\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |
|  |

**Bibliotheekservice Passend Lezen**

Postbus 84010

2508 AA Den Haag

Tel.: 070 - 338 15 00

E-mail: klanten@passendlezen.nl

Website: www.passendlezen.nl

Beschrijving: Beschrijving: Beschrijving: Beschrijving: cid:068BC50B-A2AB-4EC7-8CDA-3A2425B4371E@arnhem.chello.nl